
Generelt om dig og Musik i Lejet

Hvor bor du?

2.658 svar

Hvad er din alder?

2.658 svar

Evaluering af Musik i Lejet 2024
2.658 svar

Kopiér

Tisvilde eller lige omkring
øvrig Gribskov Kommune
øvrig Nordsjælland
København / hovedstadsomr…
Region Syddanmark (Fyn og…
Region Midtjylland
Region Nordjylland
Region Sjælland

1/6

14,6%

61,3%

13,2%

Kopiér

8-14 år
15-20 år
21-30 år
31-40 år
41-50 år
51-60 år
61-70 år
+ 70 år

12,2%

8,7%

38,9%

29,1%
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Hvad er dit køn?

2.658 svar

Hvad er din sidst færdiggjorte uddannelse?

2.658 svar

Hvor mange gange har du været på Musik i Lejet?

2.658 svar

Kopiér

Kvinde
Mand
ønsker ikke at oplyse

38,2%

61,5%

Kopiér

Folkeskole
Erhvervsskole
Gymnasial uddannelse
Kort videregående uddannelse
Mellemlang videregående ud…
Lang videregående uddannelse
Efterskole
Igang med gymnasiet

1/5

14,9%

25,6%18,7%

6,2%

31,2%

Kopiér

Det var min første gang på
Musik i Lejet
2-4 gange
5-8 gange
mere end 8 gange9,5%

17,5%

45,8%

27,2%
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Hvilket armbånd havde du på?

2.658 svar

Kopiér

Partoutarmbånd (adgang til fe…
Torsdagsarmbånd
Fredagsarmbånd
Lørdagsarmbånd
Frivilligarmbånd
Backstage
Torsdag og fredag
Fredag og lørdag

1/11

12,5%

68,6%
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Hvad er dine primære årsager til, at du var på Musik i Lejet? (du kan
svare flere gange)

2.658 svar

Kopiér
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Vil du anbefale Musik i Lejet til en ven?

2.658 svar

Musikken 1803 (67,8 %)1803 (67,8 %)1803 (67,8 %)

Kopiér

Ja
Nej
Ved ikke
Ved det ikke
Altid
Hvis de kender folk ja og er s…
100%
Men!!! MIL har virkelig ændret…

1/4

90%
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Vil du uddybe?

1.211 svar

Nej

God stemning

Det er hyggeligt

Jeg kan godt lide musik i lejet, da det er en festival for alle aldre.

For småt, for mange mennesker, ikke nok toiletter.

Fantastisk stemning

Som tilflytter til Nordsjælland kan det godt være en smule svært at komme ind i de forskellige
grupper og festivaller som musik i lejet har helt gjort det nemmere, sjovere og hyggeligere at
møde nye mennesker og pleje de venskaber man allerede har. Æstetikken er sol og kolde
drinks og den kan alle jo være med på! Jeg føler alle er så meget i samme mindset at folk er
virkelig respektfulde og generelt virkelig venlige til at være med til at give andre en fantastisk
festival! Jeg elsker musik i lejet fordi det for mig indkapsler hele den Nordsjællandske vibe! Der
er strand, glade mennesker, god musik og en helvedes masse muligheder når det kommer til
de våde vareî
Jeg vil til hver en tid forsvare og anbefale MIL både til de nye i festivals scenen og dem der har
prøver lidt af hvert! Musik i lejet er for alle! Store ,små, gamle og unge og det synes jeg er helt
fantastisk! Det er sku ikke alle festivaller der kan tiltrække så mange forskellige fra forskellige
steder i livets vej!

Virkelig fedt og sjovt! Den bedste festival.

Fantastisk festival

Der var såå gpd stemnimg

Bedste festival i DK

Mega god og lille festival, gjorde at man kunne overskue hele festivalen og det var mere end
bare druk. Der var familier, unge og ældre hvilken var mega Nice da man så kunne dele
oplevelsen og musikken med forskellige aldersgrupper.

Jeg ville anbefale det til folk, som gerne villle have nogle hyggelige dage med festivals
stemning, men mere overskueligt end større danske festivaller

Der er mega god stemning og nogle fede kunstnere <3 derudover møder man altid nye dejlige
mennesker.
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Hyggelig stemning og smuk beliggenhed + der kunne godt være lidt flere i aldersgruppen
40’erne på festivallen

Altid en sand fornøjelse i fantastiske omgivelser med fest nærmest på stranden og vandet i
baggrunden. Altid en super god vibe til MIL.

Hvis der er for mange der kommer så får jeg ikke billet;)

Verdens bedste fest, der går hånd i hånd med hygge i byen og afslapning i den skønne natur.

Det er den sjoveste uge i sommerferien

Jeg synes i holder en hyggelig festival. Dog var lørdagsprogrammet dårligt i forhold til musik.

Jeg synes det en helt anderledes koncept da festivalen forstår tæt på strand. Pæn udsigt og
godt setup

Jeg har efterhånden været på mange forskellige festivaller - men intet slår en intime festival
med havudsigt og god musik som ved Musik i lejet!

Fantastisk festival

Fedeste stemning og vibe på en festival jeg har prøvet indtil videre. Virkelig rart at der er så
rent.

Super velarrangeret og god stemning

Jeg ville anbefale musik i lejet for stemningen, men ikke for musikken ift prisen.

Helt igennem fantastisk festival. Med fantastisk stemning!

Højdepunktet på året for mig

Bare fedt

God logistik, god musik og good vibes

Super fed festival! Bestemt en af de bedre jeg har været på.

Helt fantastisk stemning og skønne omgivelser. Vi har i mange år været på Smuk Fest men det
er blevet for stort, så vi var super heldige at få en lørdags billet til Musik i Lejet, og det var en
skøn oplevelse…..vi er klar igen næste år.

Fantastisk atmosfär och setting. Alla väldigt vänliga.

Super fed stemning og dejligt sted
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Efter at have været på både Ros og Mil i år må jeg sige at Mil er langt hyggeligere med et
næsten lige så stærkt musik program

Der er en helt speciel stemning, som alle burde opleve

Der er en god stemning og selve festivalen er lige i skabet

Ja selfølgelig

Det er den fedeste festival, og det perfekte sted at være om sommeren.

Virkelig en gennemført festival

Mega fed festival!! Den perfekte blanding af godt humør, festival, gode mennesker og
fantastiske fester

Vil anbefale det for musikken, maden, gode øjeblikke med venner og for æstetikken

Det er altid så hyggeligt!

MiL er bare sjov og dejlig. 10/10 <3

Festlige dage på tværs af generationer.

Stemningen var i top og der var god musik

Var virkelig ked af ikke at have billetter da der er så god stemning i hele byen og koncerterne
var total fede.

Program og stemningen på pladsen har de se seneste 2 år ikke været det samme. Vi synes
pladsen er blevet for rodet og der er for mange alt for unge.

Fedeste stemning som redder sommeren

En lille festival med kæmpe stemning.

For mange mennesker på pladsen, primært 16-20 år, synes det er for ungt

Jeg synes virkelig st det har en god oplevelse, og ønsker at dem jeg kender også oplever det

Det er min yndlingsfestival, så selvfølgeligt anbefaler jeg den til alle

Hyggeligste festival i de smukkeste rammer.

En utrolig åbenhed i smukke omgivelser

10/10 oplevelse på stemning, musik, mennesker, vejr og meget mere
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Fedeste energi på festivalen og i Tisvilde!

Det er super hyggeligt - god stemning og glade mennesker ❤

Elsker stemning og bedste lokation til en festival i Danmark. Betyder også meget at man kan
bo i sommerhus og være mere frisk end på andre festivaler

God stemning i flotte beliggenheder

God stemning, gode kunstnere, mange man kender

Stemning

Musik i lejet er for mig højdepunktet på året. Jeg bor i byen hele året og elsker når musik i lejet
bidrager til byen. Det er for mig fælleskabet, muligheden for at møde gamle som nye. Jeg
synes det er et kreativt og fantastisk sted

Jeg vil klart anbefale til en ven, havde en så fed festival men min veninde✨

Hyggeligt, festligt, sommer, musik, glade mennesker

Fantastisk oplevelse generelt!! lidt mange mennesker dog

En fed festival med god musik og fede mennesker

Det var nogle af de fedeste 3 dage nogensinde

Vil anbefale det, fordi det er en af de renere festivaler og mere “rolige” i den forstand at man
ikke sover ude på festivalen. Derudover er der en helt bestemt vibe når man ser solen går ned
ud over vandet og er samlet med alle sine venner.

Gode vibes ñ

Min mail er Adamsbendtsen@gmail.com

Gode kunstnere, fed atmosfære

Synes festivalen er hyggelig og god. Men menneskerne er forfærdelige.

Jeg var dernede i 7-8 timer. Spiste god mad og nød alle de unge glade mennesker, som efter
min mening opførte sig ordentlig og hjalp hinanden, hvis de havde fåelt lidt for meget
indenbords

Det er bare hyggelig at være til stede

Det bare sygt fedt �
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Rigtig god og velplanlagt festival

Programmet var ikke særligt spændende i pr og der var for meget teenagedruk

Elsker stemningen og er vild med det ligger på stranden. Det gør virkelig noget så
atmosfæreren

magisk stemning, enestestående festival i magiske omgivelser

Dejlige omgivelser og intimt

Det var så fedt

Manglede meget bedre musik i år desværre! Ødelagde meget af oplevelsen

Det er stedet hvor ung og gammel mødes - det fællesskab og nærvær, det er smuk natur og
god musik - det er det at være sammen

Det er det sjoveste ever

Danmarks flotteste lokation, dejlig stemning, dejlige mennesker

Musik i lejet giver rig mulighed for at have det sjovt, høre god musik, spise en god bid mad og
se sine venner.

Super godt arrangeret! Godt musikprogram!

jeg synes det er en god festival hvor alle aldersgrupper kan deltage, så har også anbefalet den
tik mine forældre

Stemningen, aktiviterne, musikken og menneskerne er altid i top! Samt en masse god mad og
drikkelse

Bedste festival i Danmark

Det er for fedt at opleve festivallen såvel som atmosfæren på hovedgaden!

Fedeste 3 dage!!!

Hyggeligt mini Roskilde på en luksus måde!

En glæde at være sammen med glade mennesker

Super hyggeligt sted

godt arrangement, men vær forberedt på mange fulde unge efter kl 21
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For mange 14-18 årige

Bedste 3 dage på året

Synes det er den hyggeligste festival, med hyggelig musik, og så lokationen. Kan også godt
lide at det er en “mindre” festival, så at det ikke er alt for mange mennesker.

1.081 svar til er skjult

I hvilket tidsrum ankom du hovedsageligt på festivalpladsen?

2.658 svar

Oplever du, at du let kan finde den information, du søger om Musik i
Lejet?

2.658 svar

Kopiér

Før 16
Mellem 16 og 18
Mellem 18 og 20
Mellem 20 og 22
Efter 22
Mellem 21 og 05
Mellem 17 og 02
Da jeg bor i Tisvilde gik jeg fr…

1/8

14,3%

12,4%

37,2%

33,3%

Kopiér

Ja
Nej
Ved ikke
Der bør være fokus på at oply…
Lidt svært med musikprogram…
Ja undtagen i forhold til trans…
Jeg synes der blev lagt god in…
Ikke vedr. jeres transport muli…

1/5

93,3%
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Hvor finder du mest dine informationer om Musik i Lejet?

2.658 svar

Kopiér

0 500 1.000 1.500 2.000

Musik i Lejets hjemme…
Facebook
Instagram

Musik i Lejets nyhedsb…
Musik i Lejets app

Netavisen Gribskov
Sjællandske Nyheder

TisvildeNyt
øvrige medier

Venner og familie
Ingen steder

Nyhedsbrevet
Mails

Det var mest mine veni…
Er frivillig

Har været der i mange…
Tog billeder af jeres pr…

Spurgte bare venner
Min ven har været på…

Mine venner
Jeg vidste faktisk ikke…

Von høren sagen
Venner og veninder

Venner
Ppslag på festivallen

Min søster
familie og venner

1607 (60,5 %)1607 (60,5 %)1607 (60,5 %)
413 (15,5 %)413 (15,5 %)413 (15,5 %)

1613 (60,7 %)1613 (60,7 %)1613 (60,7 %)
174 (6,5 %)174 (6,5 %)174 (6,5 %)

708 (26,6 %)708 (26,6 %)708 (26,6 %)
15 (0,6 %)15 (0,6 %)15 (0,6 %)
12 (0,5 %)12 (0,5 %)12 (0,5 %)
30 (1,1 %)30 (1,1 %)30 (1,1 %)
24 (0,9 %)24 (0,9 %)24 (0,9 %)

1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
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Uddyb gerne - også hvis du har ønsker eller idéer til vores kommunikationskanaler

288 svar

Nej

TikTok

Info angående transport især de busser der kørte fra festivalen til stationen. Det var svært at
gennemskue hvornår den kom

Var ikke klar over der var en app

Synes instagrammen virkede perfekt til den information man behøvede

Følger på FB og hjemmesiden er nem at finde de info. Man leder efter.

Måske lidt del op i hovednavne osv?

Instagram fungere super godt som kommunikations kanal

I kan reklamere lidt mindre for billet-salget, så det måske bliver lidt nemmere at få billet - det er
jo total random uanset hvor meget man sidder klar, når de kommer til salg

Jeg synes det hele fungerede rigtig godt og var lige til

Alt er som det skal være

Synes det fungerer fint

Inde på jeres app har I et map over pladsen. Der kunne det måske være Nice hvis i gjorde
sådan at man kunne se hvor man stod hende. Ligesom man kan på Google maps. Så kan det
for især de nye og mennesker generelt hjælpe med at lære pladsen at kende.

Også på andre hjemmesider

Jeg synes det fungerer super godt med både Instagram og appen. Især appen brugte jeg
meget i år, med at gøre visse kunstnere til favoritter, og på den måde få besked om hvornår de
kom på.

Synes der var alt den info jeg skulle bruge på Instagram

Whatsapp kunne være virkelig fedt!

Instagram fungerer helt klart bedst, det er let tilgængeligt og alle bruger alligevel instagram
24/7. Hjemmesiden fungerer også godt til hvis der er noget mere konkret man leder efter. Fx
overnating, regler etc.
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Synes det var perfekt

Synes at Instagram fungere rigtigt godt

Det ville være fedt hvis der var mere kommunikation om de andre aktiviteter MIL byder på
eksempelvis inde på pladsen

Jeg synes at jeres Instagram fungerede rigtig godt til information, men nogle flere kort med
oversigt over barer/resturanter på pladsen kunne måske være en god ide❤

Synes virkelig I var gode til at lægge relevante opslag på Instagram, så man kunne følge med
løbende :-)

Jeg ser mest Instagram opslag og mails

Et kort

Jeg manglede oversigt over hvad jeg kunne spise.

Jeg blev først gjort opmærksom på app’en efter festivalen, så mere kommunikation omkring
den ville være dejligt

Musikken er nem at finde rundt i på appen. Informationer omkring hentning af armbånd i
København og således er nemt tilgængeligt på Facebook og Instagram.

Gerne et dagsprogram (oversigt) i appen, som den I lage op på instastory. Og så manglede der
info om sted (scene), når man gik ind gennem mit program i appen

Brug gerne sms. Når de forskellige bands starter.

Jeg får rigtig mange informationer igennem både Facebook, Instagram og jeres app

Reklamer mere med at der er en app, tror ikke det er alle der er klar over det eller bruger den

I kunne godt gemme nogen af tingene bedre i højdepunkter på instagram. Fx så der er et
højdepunkt med maden, programmet, kort osv. og også putte madprogrammet ind på
hjemmesiden

Syntes bare alt var nemt at finde!

Synes det spiller ret godt, bruger mest jeres Instagram og hjemmeside

Virker rigtigt godt, og nemt at finde rundt i nåde app, insta og hjemmeside.

De er gode (bare umuligt at få billetter)

App er nemt
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Elsker den festival

Det spiller maks!

Synes det fungere super godt med Instagram, da det er så nemt, hurtigt, overskueligt og
genkendeligt.

lig dagsprogrammet ind på insta som billed og ikke video og så pin dem i toppen af profilen

Jeg synes at musik i lejet har godt styr på alt information osv, det kommer i rigtigt godt i mål
med. Så har ikke nødvendigvis nogle ønsker eller ideer.

Hjemmeside er fint

Jeg var faktisk ikke klar over at der var en app, så en ide kunne være at reklamere mere med
appen.

Instagram fungere super godt

App’en var helt håbløs i år - prøv at se hvordan andre sætter det op med tider (og ikke bare
dage), fx er Heartlands og Tinderbox’ apps meget mere intuitive

Appen fungerer mega godt, dog lagde jeg mærke til, at når man gik ind på “mit program” (med
de kunstnere man havde liket) kunne man ikke se hvor de spillede

Ville gerne finde grænserne til det område hvor musik i lejet havde lukket for bilkørsel, så jeg
kunne bestille en taxa. Er kort over dette på hjemmesiden kunne være en ide.

Hovedsageligt instagram men fx. Program under festivallen brugte jeg appen

brug og sms hvis i har nummer på deltagere

Også på andre mediet

Tiktok? Det kunne række ud til mange, men kommer selfølgelig an på målgruppe.

Instagram tror jeg er jeres mest informative platform, eftersom den rækker ud til stortset alle
os unge der indtager MIL

Meget dejligt med en ‘det skal du høre i dag’ post fra Instagram. Havde ikke tænkt på, at der
fandtes en app - vil jeg helt sikkert have til en anden gang

Jeg fandt det meste info på Instagram og hvis ikke der så i appen

Går på Instagram og finder link til hjemmeside og tjekker program

Har ik ideer
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Måske en bedre webside? Så det meste ikke står på insta

Det gør I fint, men indholdet er ikke “ærligt”. I kommunikerer med billeder af voksne mennesker,
og feel good stemning men realiteten er teenagere og kampdruk.

Twitter/x med små brugbarer opdateringer

Jeg synes alt er fint med jeres komusktion

Synes jeres kommunikationskanaler er super fine, især jeres instagram. Meget let at finde det
man leder efter.

Jeg synes det fungerer optimalt - ellers er det let at spørger fx. dem i boderne eller på pladsen
til råds.

Appen er lidt svær i forhold til Program for musik - det kunne godt gøres bedre - så jeg hele
tiden kan se “mit” program.

Det var lidt svært at finde ud af campsne da der ikke stod om de var udsolgt eller ej, men ellers
er det godt

Synes kommunkationsmulighederne var helt fint

Det er godt

Ville være fedt med flere funktioner på appen

Instagramansvarlig gjorde det godt, pg introducerede dagens program godt

Bedre overblik over tiderne

Appen kunne godt gøre programmet mere klart, ligesom tavlerne på festivalspladsen og jeres
Instagram stories med oversigten

Insta er godt

Jeg synes det fungerer super fint med Instagram

I år fik jeg faktisk mest information på jeres Instagram -også i løbet af festivalen! Næsten som
at følge med i en vens oplevelse af pladsen og det gav dejlig inspiration og overblik!

Musik i lejet er god til at dele central information på deres hjemmeside og medier såsom
Instagram - også løbende og på særligt relevante tidspunkter, fx musikprogram, ekstra
transport, kort over festivalspladsen mv

Læste og planlagde det meste hjemmefra
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Lave interviews med kunsterne

Alt er perfekt

Synes ikke appen fungerede så godt i forhold til kunstnere hvilken dage, og blev ikke delt op
når man trykket på dagen oppe i toppen af skærmen.

Det kunne være rart hvis man inde på appen kunne se, hvilken scene ens likede koncerter
forgik på. Man skulle ind på det officielle program for at finde den information.

Eventuelt en musik i lejet app - ligesom smukfests app

Alt kommunikation bør være via app, jeres øvrige kommunikation drukner....

Ift appen må der gerne have stået et tidspunkt og sted på det forskellige shows under ens eget
program (ens favoritter) det kunne også være smart med et kort hvor man kunne trykke på de
forskellige boder og se deres menukort og priser

Har ikke en holdning til dette

Jeg var meget vild med at bruge Instagram til at finde informationer. Det var godt
informerende, så det må de gerne fortsætte med.

Fandt programmet igennem det

N/A

Instagram og hjemmeside fungerer super

Dejligt med jeres instagram

Ingen kommentarer

Appen fungerede mega godt!

kunne måske være fedt og have en lidt bedre oversigt over de forskellige konverter og hvornår
de bliver spillet.

Alt i orden

App irriterende at bruge da du ikke kan se et samlet program med tider

Jeg syntes i har været gode til at informere om offentligt transport, musik, begivenheder og
andet på en nem og overskuelig måde via jeres sociale medier og hjemmeside.

Fedt at programmet for dagene var “pinned” på jeres Instagram så man let kunne finde det
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Jeg havde lidt svært ved at finde info om shuttlebusserne, der kørte nede fra pladsen af

Dagsaviser

Synes det fungerer rigtig godt med Instagram og hjemmeside

184 svar til er skjult

Hvor overnattede du under festivalen?

2.658 svar

Kopiér

Eget/familie/venners sommer…
Jeg bor selv i Tisvilde/Gribsko…
Lejet lejlighed eller sommerhu…
Hotel i Tisvilde
Ren & Rolig camp - Tisvilde I…
Campingplads - Skt Helene F…
Jeg overnattede ikke i nærhe…
Jeg kørte hjem og sov (udenf…

1/7

10,4%

62,5%
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Hvilke af Musik i Lejets sponsorer og samarbejdspartnere bemærkede
du under festivalen?

2.658 svar

Kopiér
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Musik i Lejets Ren & Rolig camp & Sankt Helene Camping

Hvor god var din samlede oplevelse på Ren & Rolig camp?

143 svar

Hvor god var din samlede oplevelse på Sankt Helene Camping?

84 svar

1664
Philipson Wine

La Roche-Posay
Samsøe & Samsøe

SIRIUS Shining Mo

2429 (91,4 %)2429 (91,4 %)2429 (91,4 %)
828 (31,2 %)828 (31,2 %)828 (31,2 %)

1046 (39,4 %)1046 (39,4 %)1046 (39,4 %)
1426 (53,6 %)1426 (53,6 %)1426 (53,6 %)

584 (22 %)584 (22 %)584 (22 %)

Kopiér

1 2 3 4 5
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4 (2,8 %)4 (2,8 %)4 (2,8 %) 13 (9,1 %)

32 (22,4 %)

51 (35,7 %)

43 (30,1 %)

Kopiér
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0
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1 (1,2 %)1 (1,2 %)1 (1,2 %) 1 (1,2 %)1 (1,2 %)1 (1,2 %)

25 (29,8 %)
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24 (28,6 %)
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Uddyb gerne din oplevelse med ris & ros

58 svar

Var der ikke

Super godt hos ren&rolig - dog frygtelig koldt vand i badene og lidt ærgerligt at gæsterne ikke
respekterede at der skulle være stille om natten… ødelagde søvnen en del - dette kunne godt
håndhæves bedre

Ren og rolig camp var en fornøjelse. Dejlige faciliteter i form af bad/toilet og kiosken hvor man
kunne købe mad og drikkevarer. Der var rent på pladsen og folk respekterede at der skulle være
ro ved aften tiden.

Campen var fin og ren, synes folk måtte larme til for sent/ starte festen lidt for tidligt ift den
bliver kaldt rolig

Folk sade uden for deres telte i små camping møbler og hørte musik, selvom der stod, at man
ikke måtte for at undgå larm. Vi var frivillige og havde svært ved at falde i søvn, fordi folk
snakkede/hyggede ude foran teltene både tidlig morgen og aften.

Elskede ren og rolig!! Folk var mega søde og man kunne nemt socialisere med andre
mennesker i kiosken

Ren og Rolig: Der var ikke noget varmt vand i bruseren lørdag morgen, ellers var alt perfekt!

Badene var ikke den bedste oplevelse da der var virkelig meget hår og risten blev stoppet til

Campen er ikke rolig værtifald:) Meget larm og “fest” fra kl 03 til 07. Ødelægger lidt konceptet
+ gjorde det også ekstra hårdt at komme op i gear dagen efter

Bare alt i alt godt. Lyden til koncerten med Medina var desværre for lav.

Jeg boede ingen af stederne, så det kan jeg desværre ikke udtale mig om.

Havde fået et opsat telt, der stod lige i solen (brandvej) så kunne ikke sove om natten da teltet
var nærmest en sauna når det havde stået i cirka 20 timer i solen. Ellers var det meget fedt at
møde nye mennesker fx ens naboer

Lidt dyre priser i kiosken, 35kr for et helt normalt rundstykke er måske lige i overkanten. Ellers
super fin oplevelse

Rigtig fint, men det er svært at finde skygge. Vores telt lå også lige under lyskæden, som
gjorde at det var meget lyst i teltet hele natten

Virkelig hyggeligt og dejligt at bo, badende kunne dog godt være bedere men ellers fungeret alt
andet
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Iskoldt vand at bade i var lidt ærgerligt på ren og rolig. 50 kr for en fadøl er også lidt hardcore
når man ikke selv må medbringe alkohol!

var ikke på camp

Kæmpe positivt overrasket. Der var rent og pænt, søde mennesker, roligt!!!

Der var ret meget uro tidligt og sent

Det virkede ikke til at der blev holdt øje med hvem der kom ind og ud af campingområdet. Folk
larmede da de kom hjem om natten og blev ved med at larme - hvilket jeg personligt ikke har
noget imod, men det gør bare navnet “ren & rolig” lidt misvisende. Morgenmad over
forventning og fine faciliteter til at bade.

Søde og venlige frivillige

Lige i overkanten meget larm for en roligcamp.. mange der ikke helt havde styr på konceptet
om at larmen ikke fortsætter når man kommer derhjem

Mega hyggeligt der hele tiden var mennesker omkring en, og arbejderne var meget
snaksagelige

Jeg var overnattede ikke på nogle af dem�

I år var der desværre meget natte støj fra musik og fest, på ren og rolig. Der har før ikke været
et problem og vigtig da vi er frivillig der møder tidligt .

Ren & Rolig er simpelthen det hyggeligste sted at bo! Gode faciliteter, søde frivillige og virkelig
rart med mulighed for mad & drikke

Strømmen gik lørdag aften og det virkede til at camping vagten ikke vidste hvad hun skulle
gøre

- Fede og gode telte
- Dog alt for dyrt i Kiosken, flere klagede over at skulle betale så mange penge for mange af
tingene

Jeg synes at ren og rolig campen var lagt bedre end jeg havde forventet! Alt spillede og det var
mega god stemning!

badene på ten og rolig campen var meget oversvømmede, og vandets temperatur kunne ikke
reguleres. jeg fik en kogende bad på et tidspunkt…
derudover var der stille og rent (hvilket opfylder titlen meget godt) og intet blev stjålet eller
ødelagt.

Virkelig god ren og rolig Camp! Der var næsten intet larm om natten på nogen måde, ja man
kunne høre folk kom hjem men ingen høje lyde íjeg har skrevet 4 fordi der 2 gange manglede
håndsæbe, hvilket var lidt nederen og håndvasken var tæt stoppet Ï
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Lever bestemt ikke op til kodeks omkring ren og rolig.. ikke rolig overhoved, folk var ekstremt
larmende i løbet af natten og man fik næsten ikke lukket et øje..

Der var ikke varme bade om morgen
Lidt dyrt
Dårligt ventilering i teltene. Havde booket telt der var slået op

Der var ikke særlig roligt på Camp Ren&Rolig i år. De mange gæster der havde købt adgang og
festede, forstyrrede når man var frivillig og skulle op tidligt og på vagt. Det var faktisk som om
at der kun var stille mellem kl 4 - 8 om morgenen. Der var mange frustrerede i teltene som bad
om ro, men blev gjort grin med når de/vi sagde noget. Det var dejligt med de ekstra
bordebænke og siddepladser ved klubhuset, samt ekstra toiletter og bad.

Min personlige oplevelse på ren og rolig campen var helt vildt hyggeligt, hyggen var blandet
med sjov og ballade, sol og nye venskaber. Det gjorde en stor forskel at man bor så tæt op af
hinanden for det er der man møder alle de nye mennesker. Det var også nogle dejlige faciliteter
der var så som at toiletterne var rene og teltene var stillet flot op da vi kom. Det var også dejligt
der var en kiosk/cafe hvor man kunne få lidt af hvert så som en lækker kold øl!
Det eneste ris jeg har var at badene var meget tilstoppet, og det er selfølgelig ikke noget mil
kan gære for men hvis man havde lavet det på bare en lidt smartere måde.

Der var meget forvirring omkring uddeling af telte da vi ankom, og vi havde derfor fået det
samme telt som nogle andre - det blev dog løst.
Natten mellem lørdag og søndag omkring 03:30 var der meget larm og råberi fra teltene ved
siden af os, da vi gjorde dem opmærksom på det var en rolig camp og gik i seng igen - blev der
efterfølgende rystet i vores telt 2 gange med omkring 15 minutters mellemrum.
Hvilket ikke var optimalt… her havde det været rart med nogle vagter der patruljerede pladsen
for at holde ro.

Virkede så fint og trygt

Søde frivillige på pladsen og søde naboer til at hjælpe med telt. Fine badefaciliteter

Det eneste ris var at der en af dagene ikke var varmt vand

Torsdag blev der indskærpet at der ingen musik eller egen medbragte alkohol måtte være på
pladsen (dette til trods for at kiosken først åbnede kl. 13). Derefter så jeg ingen opsyn/vagter
eller nogen indskærpelser i løbet af de næste par dage eller nætter. Det betød også at
støjniveauet var fuldkommen ureguleret og urimeligt højt, særligt natten mellem lørdag og
søndag.
Det var mit indtryk at larmen primært kom fra gæster i tenthouses, og fra Kadetter som også
havde fået lov at overnatte på pladsen. Det var en markant dårligere oplevelse end sidste år.
Jeg tror at den øgede mængde tenthouses har haft en stor betydning for støjniveauet.

Har boet på ren og rolig campingen i mange år, og det har været fantastisk at bo der!
Men torsdagen i år var ulidelig, folk larmede meget højlydt og der var ingen respekt for
hinanden…
Årsagen var at der var sparet på nattevagter så der var ingen til at holde øje og kontrollere
gæsterne ://
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Ris til Ren&Rolig:
- Teltet krævede hele 2 hængelåse for at låse teltet, hvilket ikke medførte og ikke var blevet
informeret herom.
- Der blev løbet tør for vand imens jeg stod i badet med shampoo i håret. En ung gut skulle
fylde "tanken" op med en vandslange, der derefter skulle opvarme.... Herefter skulle jeg bare
"vente i spænding". Det skal helst være i orden.

Ros til Ren&Rolig:

- Efter henvendelse til andet personale, fik vi lov til at låne deres frivilligbad, der havde varmt
vand.
- Hyggeligt og nydeligt område, telte gode, venligt personale

Jeg var ikke på nogen af dem

Tenthouse modellen fungerede rigtig godt, der var dog en del støj om natten. Men alt i alt
meget tilfreds

Var ikke i camping

Ren og rolig ???? Unge menesker kender ikke til regler og når man betaler 2000kr så forventer
man at kunne sove uforstyrret mellem vagterne.�

Træls at man ikke kan få pensionistkort til blot 1 dag. Var nødt til at købe partoutkort
Alt for dyrt. Var det kun en dag. Kommer nok ikke igen

Meget larm

Der var ofte larm og højt snak om aften tidligt om morgen, typisk mellem 5 og 7 om morgen,
fordi folk kom tilbage. det blev ikke respekteret selvom det blev sagt til vedkommen adskellige
gange

Hvorfor får jeg ovenstående spørgsmål? Har ikke været på camp eller Sankt Helene

Dejligt sted, dejligt sat op og god orden i tingene

Jeg sove desværre hjemme

Jeg har ikke været der og der er ikke mulighed for at skrive jeg ikke ved det.

Jeg sov der ikke, så har ikke nogen mening om overnatningen.

Folk var gode til at holde det med en ren camping, men ikke særlig god til at overholde det med
roen når folk kom fulde hjem kl:5 og larmede, men det er jo en del af oplevelsen også

ved ikke, kender ikke men det kan man ikke svare

Spørgsmål om Tisvildeleje
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Hvordan var din oplevelse af Hovedgaden i Tisvilde som gågade i uge
29?

2.658 svar

Benyttede du dig af indkøbsmulighederne i Tisvilde Hovedgade under
Musik i Lejet? (sæt gerne flere krydser)

2.658 svar

Kopiér
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Shopping (tøjbutikker,…
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Dagligvarebutikker
Jeg benyttede ikke bye…

Jeg benytter alt når jeg…
Benyttede kun en enke…
Jeg benyttede mig af d…
Helt klart, gågaden er s…

Vi var på både Mokka…
Vi havde bestilt en mas…
Jeg var frivillig og skull…
super hyggeligt at var…

Min farmor og farfar kø…
Resturnter/cafeer og tø…
Jeg var ikke på festival…

Købmanden, Hansen Is
Jeg kom igen lørdag o…

Deltog ikke
NA

Jeg gjorde som jeg plejer
Kun onsdag aften

Da vi bor lidt uden for…
Kunne ikke komme frem

Ja og lige før og lige efter
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Hvor stort et pengeforbrug havde du i Tisvilde uden for festivalpladsen
samlet set for alle dage du var her? 
(Caféer, barer, butikker, dagligvarebutikker, overnatning osv.)

2.658 svar

Kopiér

0-200 kr.
200-400 kr.
400-800 kr.
800-1.500 kr.
1.500- 3.000 kr.
3.000-5.000 kr.
5.000 - 6.000 kr.
+ 6.000 kr.

1/5

15,6%

20,1%

20,5%

16,9%

13,2%
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Uddyb gerne din oplevelse af Hovedgaden og det lokale handelsliv:

720 svar

Hyggeligt

Det var fint nok, mange mennesker.

Det var smadder dejligt man ikke skulle passe på en masse biler hele tiden! Så virkelig dejligt
pladsen blev brugt på at skabe siddepladser hvor man kunne nyde en bid mad og en kold øl! Vi
fik selvfølgelig også kigget lidt i butikkerne:)

God stemning

Meget hyggeligt

Mega god stemning

Super hyggeligt

Meget hyggeligt

Det var godt

Crowded

For mange mennesker

Helt fint

Hyggeligt

God vibe

Det var hyggeligt og nemt at kunne handle de ting, som man havde brug for

Der var enormt mange mennesker hele dagen som sad på barerne det var meget rart hvis man
skulle op til stationen for der var hele tiden mennesker

Fantastisk hyggelig gågade! Gav en dejlig ekstra dimension til festivallen! Der kunne sagtens
have været lignende ting nede på stranden!

God stemning i hovedgaden og glade mennesker

Skønt at der er så mange forskellige butikker hvor vi kunne gå og ose, og købe lidt lækkert med
hjem. Det er en hyggelig by.
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Hovedgaden var hyggelig i dagtimerne men om natten var der meget kaos med biler og
menneske flokkerne

Hovedgaden vrimlede af liv hvilket virkelig var fedt. Det gjorde mig i bedre humør end jeg
allerede var
på vej ned til festivalen

Perfekt

Meget hyggelig atmosfære. God stemning med musik og mange mennesker

Super hyggeligt, men udnyttede ikke så meget

Udover de mange cykler så var det let at komme fra den ene side af gaden til den anden, med
meget få biler der blev lukket ind

Synes der var gode muligheder for indkøb og shopping

Særligt butikkerne og restauranter virker til gerne at vil deltage aktivt i ugen

Hyggeligt!

Super stemning, god og hurtig service og lækkert udvalg.

Virkelig hyggelig kulisse, der var gjort meget ud af det.

Hovedstaden blomstrer i dens smukke atmosfære samt fantastiske stemning

SÅ hyggeligt!

Det så godt ud og megwt hyggeligt

Virkelig hyggeligt og mange gode muligheder. Mine veninde shoppede tøj og flere købte både
is og drikke

Hyggeligt - bidrager til stemingen

måske var folk lige lovligt fremme i skoene nogle gang, men ellers okay

Oplevede generelt, at der om aftenn/natten, når vi gik hjem var mere roligt (mindre
konkurrenrende musik fra de som har bevillinger) og det tror jeg er godt for de, som er mindre
begejstrerede for MIL

Det var en mega fed stemning inden musik i lejet startede især kanonhalløj

Rigtig dejlig atmosfære samt stemning
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V

Benyttet mig ikke af handlemulighederne da jeg ikke boede i Tisvilde

God stemning gennem hovedgaden, fine muligheder for at handle

Hovedgaden var virkelig hyggelig og bidrog til en hyggelig atmosfære når man enten var på vej
til eller fra festivalen

Jeg har selv sommerhus i tisvilde og man kan virkelig mærke menneskelivet komme i og op
Tim MIL

Jeg synes det var både hyggeligt og sjovt at gå i Hovedegaden. Du kunne mærke at der var
masser af liv og god energi fra de mange mennesker. Men så mange mennesker på gaden var
også nogle gange kaotisk (feks når du skulle hjem)

Super hyggelig og dejlig atmosfære, med gode handelsmuligheder

Da jeg bor her til daglig var det ikke lige der jeg handlede lokalt

Cocks and cows var der vi var hvis ikke vi var på pladsen, god stemning, dejlig mad og gode
drinks

Hyggeligt, men mange dyre steder

Primært efter kl 22 - alt for mange unge der ikke har billetter under 16år

Fint !

Godt

Jeg synes der kørte for mange biler gennem gaden ift. den var lukket af

Dejlig stemning og skønne muligheder. Men alt alt alt for mange mennesker.

Mindre gang i Hovedgaden i år

God middag på T Kro og frokost hos Kongernes

Jeg synes det er en hyggelig oplevelse, og kan godt lide at der er gang i de fleste butikker og
restauranter ned gennem hovedgaden.

Syntes hovedgaden var nået af det bedste ved min tur, men dig ret dyrt desværre

Jeg brugte ikke rigtigt restauranterne osv. jeg var mest på festival pladsen

Det er blot vejen ned til festivalpladsen
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Det er super hyggeligt og der er lækre ting, men som studerende er budgettet ikke i top, og jeg
stoler ikke 100 procent på min dømmekraft ift. indkøb af tøj, når jeg ikke er 100 procent ædru
é

Virkelig mange mennesker og lidt trængt.

Vildt hyggelig stemning med masser af gode butikker man kan kigge i før man går ind!

Virkelig veludført og søde mennesker

Utrolig hyggeligt. Jeg havde dog håbet på, at flere lokale var i spil

Vildt god atmosfære og mange glade mennesker

Lidt mere kreativitet hvor de laver tilbud til uge 29 på tøj, mad, osv. Måske boder med specielle
ting til uge 29

Hyggelig i dag- og tidlige aftentimer. Lidt mere ‘bøvet’ i aftentimerne

Sparkøbmanden fungerer altid super godt, super hyggelig og godt udvalg af varer.

Meget fin vibe

Elegant og anerledes shopping muligheder

Mega hyggeligt og godt

Jeg synes købmanden på hovedgaden har hvad man skal bruge og der var aldrig for lang kø.
De er gode til at fylde op på hylderne. Dog er jeg stadig ærgerlig over at buhls baghave har
været lukket i år og sidste år, men tilgengæld fik jeg en god aften på bistroen.

Stort udbud. Generel høj kvalitet.

Hovedgaden var hyggelig, og fyldt med god stemmning

Hyggeligt og spændende

Dejligt med afspærring og alt lokale butikker bidrog til stemningen

Der var god stemning, mindre antal biler, hyggelige butikker, mange glade og dejlig rent

Der var god stemning og det var hyggeligt

Jeg synes at Hovedgaden er meget hyggeligt. Vi sidder altid og får en drink og frokost

Fra tisvilde station og ned til MIL, der er der helt særligt, man får rigtig stemningen ind i
kroppen igen og det hele kommer til en. Jeg synes det er fantastisk og alt er i toppen!
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Vi har en tradition om altid at gå i Hansens is og købe is inden vi tager på stranden. Og vi køber
altid mad på vej hjem fra pladsen i street food boderne

Super hyggeligt at man kan bruge cafeer og butikker inden og under festivalen, det giver meget
liv til byen

Atmosfæren og stemningen var fantastisk!

Strandhotellet er super sat op til frokost hvert år

Det var fint at der var borde ude på gaden - vejret var jo fint. Godt at der ikke var Soundbox ved
Maya iår.

Lidt crowded og farligt med busser, cykler og biler som prøver at klemme sig mellem
fodgængerne

Jeg syntes det var meget rart at tage en pause fra festivalspladsen nogle gange og så var det
også hyggeligt at få noget at drikke i restauranterne.

fint men var der ikke så meget

Dyrt men worth it

Der var en god stemning og mange hyggelig områder

Jeg stemningen var god på hovedgaden. Jeg elsker at der er liv i gaden. Synes det lokale
handelsliv er super fint, jeg køber selv ret meget i butikker normalt, men primært i barer og
dagligvarebutikker. Der har ikke umiddelbart været noget i løbet af ugen, som jeg manglede
ikke kunne få.

Jeg tilbragte ikke så meget tid der, men jeg synes, at det var positivt, at der var afspærret for
biler

Der er hyggelige butikker, men svært at komme ned på Hovedgaden pga. for mange
mennesker.

igen, hele atmosfæren i Tisvilde. Alle er i godt humør, butikkerne strømmer af glæde og godt
humør, og hele gågaden som i sig selv er fantastisk!

Jeg er glad for at butikkerne kan opleve alle gæsterne som skal være en del af MiL. Det hjælper
til at de får en større omsætning, og derudover kan det støtte udviklingen af butikkerne i
hovedgaden

Vi brugte købmanden til at handle dagligvarer og sad og drak kaffe om formiddagen nede i
byen

Gaden er så livlig og fed under Musik i Lejet - der er gang i restauranter, butikker mm.
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Synes det fedt der bliver solgt lidt drikke osv på hovedgaden, så man kan få noget på vej
derned. Og selvfølgelig vores elskede købmand, som man lige kunne smutte i, hvis man
manglede noget

Alt for proppet

591 svar til er skjult

Havde du været i Tisvilde, før du var på Musik i Lejet? (i år eller andre
festivalår)

2.658 svar

Hvordan oplevede du oprydningen i Tisvilde by under Musik i Lejet i uge
29?

2.658 svar

Kopiér

Ja
Nej
Ved ikke

9,1%

90,6%

Kopiér

1 2 3 4 5
0

500

1.000

1.500

15 (0,6 %)15 (0,6 %)15 (0,6 %) 53 (2 %)53 (2 %)53 (2 %)
412

(15,5 %)

977
(36,8 %)

1201
(45,2 %)
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I hvor høj grad synes du, at der er sammenhæng mellem Musik i Lejet
og Tisvilde by?

2.658 svar

Transport

Hvordan kom du hovedsageligt ned til festivalpladsen?

2.658 svar

Hvor ofte benyttede du dig af shuttlebusserne til og fra festivalpladsen?

2.658 svar

Kopiér

1 2 3 4 5
0

500

1.000

1.500

91 (3,4 %)91 (3,4 %)91 (3,4 %)
153 (5,8 %)

483
(18,2 %)

858
(32,3 %)

1073
(40,4 %)

Kopiér

Jeg gik
Jeg cyklede
Jeg tog shuttlebus
Taxa
Tog
Bil
Blev kørt
Toget

1/12

8%

31,4%

54,2%

Kopiér

Jeg benyttede mig slet ikke af
shuttlebusserne
1-2 gange
3-4 gange
5-6 gange
Mere end 6 gange

19,1%

72,9%
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Hvordan mener du, at kørslen med shuttlebusserne fungerede?

1.787 svar

Kopiér

1 2 3 4 5
0

200

400

600

800

123 (6,9 %) 148 (8,3 %)

715 (40 %)

359
(20,1 %)

442
(24,7 %)

29.07.2024, 17.10 Evaluering af Musik i Lejet 2024

https://docs.google.com/forms/d/1tvErsVCXigGeq4CDo78xCHK3iM_G7ZYBXfzULygkGUQ/viewanalytics 34/103



Uddyb gerne din oplevelse:

577 svar

Brugte dem ikke

Ved ikke

Ved ikke

Det kørte lidt som det passede dem, om natten var det svært at nå toget der gik til Godhavn
hvis ikke bussen kørte helt dertil

De gange jeg kørte med busserne var ham der kørte bussen virkelig sød og venlig og kørte
virkelig godt! Jeg var ret importeret over han ikke ramte et skilt eller noget! Busserne var dejlig
kølige og ikke overfyldte!

Vi havde en gangbesværet med, og der var for langt mellem busserne som kørte direkte til
pladsen og ikke kun Tisvilde st.

Jeg brugte dem ikke

Benyttede dem ikke

ved ikke

Jeg ved det ikke

Det var svært at finde ud af hvornår de gik, og så grundet de gående mennesker var det svært
at komme igennem byen (chaufførne gjorde det dog virkelig godt, rigtig tolvmodig) de var også
nogengange lidt for små så alle ikke kunne komme med

Jeg synes det var rigtig dejligt at bruge busserne for der hvor jeg boede tog det 30 minutter på
gåben.

Jeg benyttede desværre ikke shuttlebusserne da man ikke kunne tage dem fra Camp ren&rolig
og ned til festivalpladsen - det kunne man godt have lavet som en sammenhængende rute

Benyttede ikke bus

Tog toget

Brugte dem ikke

Kunne godt komme mere ofte

For mange mennesker i bussen
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Jeg savner lys på cykelstien til Godhavn. Især når I vælger at bruge vejen til at få en taxa

Shuttlebusserne fungerede overraskende godt. Og dejligt de kørte hvert 10 min. En kæmpe
hjælp da man skulle hjem fra fesrivallen om aftenen og ens ben var helt smadrede af at gå
rundt og feste

Ik særlig mange

Jeg ved ikke hvordan busserne fungerede, da jeg ikke benyttede mig af dem

Godt man kunne bruge dem, lidt forvirret over præcis hvornår den kørte

Jeg prøvede dem ikke så det må blive middel herfra

Manglede tidsplan for hvornår den kørte

De stoppede med at køre efter 21. Dårlig beslutning

De kørte ikke særlig tæt på pladsen så vi valgte at gå istedet

Jeg synes bestemt at det var en kæmpe nedgradering med minimal taxaer og taxapladser
langt væk fra pladsen. Manglende transport muligheder opfordrer til spritkørsel på cykel og i
bil, hvilket bestemt ikke er hensigtsmæssigt i sommerhusområderne med skov og dårlig
belysning. Shuttlebusserne havde desuden svært ved at komme frem og tilbage grundet
menneskevandring til og fra pladsen (fulde mennesker, som er endnu mindre forudsigelige og
uopmærksomme på køretøjer)

Det fungerer fint, man går hen til et stop og bliver samlet op, derefter bliver man kørt ned til
festivalpladsen, samme måde tilbage igen

Vi forstod ikke hvorfor de ikke alle kørte til godshavn st

Det var ikke tydeligt hvor man kunne stå af og på og så var der ikke nok busser.

Bussen kørte tit bare forbi fordi der var for ludt plads

Shuttle fungerede godt, men for folk der kom udefra og skulle med taxa var det meget
besværligt. Man skulle gå langt for at få taxa

Jeg synes musik i lejet var en god oplevelse med massere god musik massere hygge og pisse
god stemning og i det hele taget bare den bedste festival i Danmark.

Tog dem sgu ikke…

Vidste ikke at man kunne gøre det

De var der aldrig følte jeg
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Det hele gik meget smurt, et stort kado herfra

Kunne ikke finde nogle informationer om hvornår de gik

Den fingerede ikke altid lige godt. 2 aftener oplevede jeg, at man skulle tage toget til Godhavn

det fungeret, og det kom hele tiden så det var godt

Kunne ikke finde hvor den kørte fra pladsen og hvornår den kørte

Tæt på h og jeg boede - kørte ofte, dog er minus at den stoppede med at køre kl 21.00

Den ene gang var der bræk i bussen og det var ikke vasket op, der var bare sat afspærring.

Shuttlebusserne kunne ikke komme frem, langt nemmere at gå

Ret dårligt fra station til taxaerne efter de var flyttede - ikke praktisk når der skal gået 2,5 km
fra pladsen til taxaer -

Der måtte meget gerne have været bedre transportmuligheder hjem om natten, da taxa
chaufførerne som i slet IKKE gad at køre til andre steder tættere end København!!!! Så
frustrerende at vente i 2 timer kl 05 på at der endelig var en som gad at køre, da min kæreste
og jeg fakede overfor en chauffør at hun var kommet til skade.

Der går for få

Synes det er ærgeligt de ikke går om natten

Brugte dem ikke, men så de var der

Jeg var ikke med

Venlig og effektiv betjening

Hvis muligt ville det være fedt med endnu flere shuttlebusser.

Benyttede dem ikke rigtigt, men hørte gode ting om dem

Brugte dem ikke, så kan ikke uddybe

Eftersom jeg ikke brugte dem har jeg ikke rigtig nogen mening om hvordan de fungerede

Kørte ikke med shuttlebusser

Jeg lagde ikke mærke til busserne faktisk

Der mangler lys og sikkerhed på cykelstier og veje hjem om natten!
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MANGE fornuftige og ansvarlige gæster. Desværre også bøv’er, fx dem der efterlod
KÆMPEmeget affald efter st have brugt P-pladsen v/ Skovpoeten som campingplads.

Brugte shuttlebus meget forrige år, men fik slet ikke gjort det i år. Ved ikke hvad det skyldes,
men har åbenbart bare været mere til at gå i år:)

Kørt ikke med den men en klar 5’er

Brugte ikke selv busserne men havde indtryk af det fungerede fint og at det var fra Godhavn

Det så dejlig nemt ud

Besværgligt med Godhavn st

Der var ikke nok pladser i busserne til alle der gerne ville med

Shuttlebus chaufførende var meget flinke, søde og imødekommende. Dog vil det være fedt til
næste år, hvis man kunne se hvornår busserne gik

Jeg cyklede

For langt at gå

Synes det var totalt fedt når man lige fangede en bus ned til pladsen!!

Shuttlebusser fra Godhavn og til tisvilde var fint men synes godt de kunne have kørt tættere på
pladsen. Derudover var alle shuttlebusser aflyste torsdag nat, så vi blev nødt til at gå hjem. Det
var svært at finde ud af hvornår busserne gik også

Ikke til at vide hvornår busserne kom eller hvilke stop de havde

Fremragende koncept

Jeg synes i års transport har været meget kaotisk. Ingen information, man skulle gå meget
langt for at få en taxa og togene kørte ikke.

Taxa til Godhavn ikke cool

Fin oplevelse, men stadig meget små busser

Fungerede fint men selvfølgelig få pladser som i måske godt ved, vi endte med at gå hver gang
fordi der var ældre som havde mere brug for bussen. Dog ikke alle unge som respekterede
dette

Kan ikke vurdere

Det virkede godt med busser og at der blev lukket ved Godhavn kl 14. Det betød vi var mere
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trygge når vi cyklede ud og især hjem

Kan ikke udtale mig om da jeg ikke anvendte dem.

Jeg syntes det virkede ustruktureret. Benyt evt qr koder ved stoppestederne lige som
busselskaberne gør det

Vi boede tæt på pladsen så vi brugte ikke Shuttlebusserne. Jeg er rigtig glad for, at jeg endelig
blev informeret om at de kan bruges for at fragte festivalgæsterne tættere på deres hjem så
der ikke er ligeså langt.

Det lignede at shuttlebusser fungerede super godt. De var altid fyldt når jeg så dem køre forbi

Super fint, men ville være en kæmpe opgradering hvis det kørte til senere ud på natten!

Jeg var ikke med shuttlebusserne, men mit indtryk var at det kørte fint og gav mening

Selvfølgeligt lidt irriterende, når man er på cykel, at der kommer kæmpe busser og fylder laver
menneskeprop, så man ikke kan cykle. Men altså what else to do, det var fint nok

Hørte fra veninder det fungerede som det gjorde!

Ville bruge det mege hvis der var flere af dem i timen siden det var ret nederen hvis man ik
nåede den første

Det var for dårligt at man ikke kunne komme længere ned til pladsen med taxa som man plejer.
Det med shuttlebusser fungerede virkelig dårligt

Kørte ikke ofte nok

Shuttlebussen er som udgangspunkt et rigtig godt initiativ, men personligt mener jeg at
køretider og ruter er lidt bøvlede at finde ud af.

Var ikke på en Shuttlebusser, men fik indtrykket af det fungerede godt og som det skulle.

Hørte mange der ventede, da bussen hurtigt blev fyldt

Der var vist mangel på dem, så faktisk ikke så mange

Vi havde svært ved at finde ud af hvornår de gik og de gik meget sjældent

Der burde være flere shuttlebusser og gerne også om morgen, hvor man skulle gå ned til
Godhavn

Det var meget effektivt

Kunne ikke finde ud af hvornår de gik
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Der er ikke nok. Derudover er der ikke nok kø kontrol ved stoppet ved festivalen, hvilket
resulterede i meget voldsom masen og skubben for at folk kunne komme ind i bussen.

Jeg brugte bussen et par gange sidste år. Det var ganske fint.

446 svar til er skjult

Events

Vidste du, at Musik i Lejet afholdt events under festivalen?

2.658 svar

Hvilke events deltog du i?

2.658 svar

Kopiér

Ja, jeg deltog i flere af dem
Ja, men deltog ikke i nogen af
dem
Nej

14%

9,1%
76,8%

Kopiér

0 1.000 2.000 3.000

Onsdagsjazz på Strandte…
Beach volley-turnering p…
Strandfodboldturnering p…
Stand Up Paddle-stafet p…
Djævleløbet - gratis løb g…
Langsbordsfrokost med v…
Børn i Lejet - Mal en t-shi…
Mountain Bike tur i Tisvil…

Pilates
Boksning foran Strandsc…

LurTid - meditation og hvi…
Cha Cha Cha danseunde…
Beach Banko på MINI Str…
Ansigtsmaling på MINI St…
Jeg deltog ikke i nogen a…

212 (8 %)212 (8 %)212 (8 %)
81 (3 %)81 (3 %)81 (3 %)
63 (2,4 %)63 (2,4 %)63 (2,4 %)
43 (1,6 %)43 (1,6 %)43 (1,6 %)
23 (0,9 %)23 (0,9 %)23 (0,9 %)
25 (0,9 %)25 (0,9 %)25 (0,9 %)
31 (1,2 %)31 (1,2 %)31 (1,2 %)
5 (0,2 %)5 (0,2 %)5 (0,2 %)

60 (2,3 %)60 (2,3 %)60 (2,3 %)
23 (0,9 %)23 (0,9 %)23 (0,9 %)
26 (1 %)26 (1 %)26 (1 %)
20 (0,8 %)20 (0,8 %)20 (0,8 %)
31 (1,2 %)31 (1,2 %)31 (1,2 %)
40 (1,5 %)40 (1,5 %)40 (1,5 %)

2230 (83,9 %)2230 (83,9 %)2230 (83,9 %)
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Har du gode forslag til nye events på Musik i Lejet 2024?

439 svar

Nej

Yoga

Karaoke

Kunne være ret fedt hvis man kunne få printet sine billeder ud så man kunne lave et fotobog?
Altså hvis der stod en gut og havde en printer og så kunne man ramme dem ind og male dem
eller noget:)

Musik quiz

Næ

Karaoke

Det kunne være meget sjovt med noget karoki

Zar Paolo, TV-2, Patina, Aksglæde

Musikbanko

Guidede ture i den lokale skønne natur og til lokale seværdigheder. Eventuelt med
naturvejleder.

ANSIGTS MALING IGEN

Druk event

Sandslott konkurrence

Kunne være så grineren med glidebane event!!

Løbetur

Alle events var gode, men dagene var fyldt med sammenvær med familie og venner, så fandt
desværre aldrig tid til det.

Henna tatoveringer?

Ikke lige umiddelbart

Colombianske kunstnere - j balvin, maluma etc
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Mange af dem lå på dårlige tidspunkt

Jeg Synes de events der er helt perfekte synes ikke der mangler noget

Fine events men fortrækker at være i sommerhus istedet

Flere pilates og yoga hold! De blev hurtigt udsolgt

Musikquiz / musik bango - skattejagt

Ikke umiddelbart, gode valgmuligheder til alle slags personer

Quiz om, hvilke kunstnere der har været på musik i lejet siden start i 2009.

Mere sport

The blaze, turboweekend, mindsof99, scarlet pleasure

Nej

Lav din egen cocktail event

Sæt aldersgrænse på om aftenen - samt bedre rengøring - jeg er kommet siden 2012 og har
aldrig været nød til selv at hente kulde for at rengøre langborderne kl 18 inden festen startet

Spa behandlinger

Mere dans undervisning

Fælles kævle tunering

Ja! Jeg synes det ville være sjovt, hvis man tilføjede livredder øvelser på stranden, som
bjærgning eller åbenvandssvømning

Nej ingen forslag

Grill aften

Padle turnering på padle banerne ved Godhavn

Synes alle er gode og der er et bredt udvalg

Nej men ville gerne have været med til Absalon.

Skak, vandkamp

Petanque
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Bevar volleyturneringen, det altid en fornøjelse! Ide til nyt event: østerssmagning. Ku være en
fed gimmick til østersspisere og bagstive glade folk

Det hele er sgu perfekt

Farverig igen det var så nice

Karaoke æ

At afslapningsevents ikke kun er formiddag. Tøj bytte biks

Strandhåndbold

Ville elske endnu flere aktiviteter ude på vand ligesom stand ud paddle

Fortsæt!!!

Noget rapbattle eller politisk battle er altid så sjovt at se

Ansigtsmaling synes jeg var et kæmpe hit!

Måske et collab med smyk-bar, så man kan lave sit eget “festival”armbånd med veninderne

Langbords frokost igen - og så ville jeg foreslå et ordentligt Rose-banko.

Måske noget med rose svane

Tatoverings bod.

Få en masse små punkter sponsoreret og lav en lær at lave dit eget fest beat med øl og dans

Et event som ville være godt, det kunne være tømmermænds event. Alle har skide mange
tømmermænd dagen efter. Inviter til noget chips og sodavand og spille/filmhygge

Morgendyb ved solopgang når klokken slår 5

Træning udenfor

musik bingo

Evt uddeling af rockstar, pepsi max, cult eller lign - evt kontakte Trade og få dem ud på en
sampling

Noget med gratis alkoholññ

Syntes der i år var en bred vifte af ting man kunne!!
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Bedre transport mulighed når
Man skal til og fra pladsen

Neej

Jeg syntes udvalget var godt, og melder mig nok på flere næste år�

Få repareret din cykel pop up

Elsker den festival

5 kamps turnering for hold, med ikke farlige aktiviteter

Svømmestævne, mad på stranden, live musik på vandet

Minitennis

Massere af sportsaktiviteter i det gode vejr. Det fedt

Brætspil

Hold fast i det vidunderlige angement♥ 

Jeg synes udefra set at der har været virkelig gang i den, og nogle gode aktiviteter. Jeg ser
frem til at deltage i nogle af den næste år - når nu jeg ikke deltog i år.

Niksen

DJ kursus

Man kunne lave en jam-session med instrumenter hvor folk kunne komme og spille noget
musik - noget se selv havde lavet eller noget andre havde lavet.
Udover det kunne en petanque-turnering være meget sjovt

Beerpong konkurrence

Naturvejledning - sådan passer du på Tisvilde Hegn og dets dyreliv

Konkurrence mellem upcoming musikere for at se hvem der er dygtigest.

Der menes vel 2025? Drop de fleste events og lav et "folkemøde i Lejet"

Ja bliv væk

Ansigtsmaling lød mega fedt!

nej
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Fedt med ansigtsmaling. Igen næste år

Fælles Løbetur!

Måske et kursus? Førstehjælp måske

Krebsegilde, eller limboevent med præmier

Fodbold kamp kunne være sjovt

Nej, desværre

Mere fælles spisning ville være fedt

Svømmekonkurrence i Kattegat

Flere gange maling!

Flere siddepladser på strandterrassen under jazzen ville være dejligt

Det er rigtig gode events, I bør sikre musikprogram er relevant for aldersgruppen 30-65 år

Just Dance på en af scenerne

Det lad jeg jer om ¹

318 svar til er skjult

Barer & madboder

Hvor enig er du i følgende udsagn om barerne? Kopiér

Betjeningen var god Udvalget levede op til mine
forventninger

Priserne på drikkevarer var
rimelige

Kvaliteten
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Marker dine 3 favoritbarer på Musik i Lejet 2024:

2.658 svar

Kopiér

29.07.2024, 17.10 Evaluering af Musik i Lejet 2024

https://docs.google.com/forms/d/1tvErsVCXigGeq4CDo78xCHK3iM_G7ZYBXfzULygkGUQ/viewanalytics 46/103



1664 Blanc bar

Backstagebar

Coffee Cocktails

Ginbaren

Jazzhouse bar

Malfy bar

Philipson Wine vin…

Red Bull skovbar

Søens Folk bar

Fyrtårnets bar

Tuborg skovbar

Ølbaren

Ved ikke

Har ingen

Ingen favorit

Pas

?

Ved ik lige hvad d…

1078 (40,6 %)1078 (40,6 %)1078 (40,6 %)
404 (15,2 %)404 (15,2 %)404 (15,2 %)

67 (2,5 %)67 (2,5 %)67 (2,5 %)
189 (7,1 %)189 (7,1 %)189 (7,1 %)
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1049 (39,5 %)1049 (39,5 %)1049 (39,5 %)

597 (22,5 %)597 (22,5 %)597 (22,5 %)
117 (4,4 %)117 (4,4 %)117 (4,4 %)

476 (17,9 %)476 (17,9 %)476 (17,9 %)
339 (12,8 %)339 (12,8 %)339 (12,8 %)

143 (5,4 %)143 (5,4 %)143 (5,4 %)
340 (12,8 %)340 (12,8 %)340 (12,8 %)

196 (7,4 %)196 (7,4 %)196 (7,4 %)
456 (17,2 %)456 (17,2 %)456 (17,2 %)

412 (15,5 %)412 (15,5 %)412 (15,5 %)
334 (12,6 %)334 (12,6 %)334 (12,6 %)

73 (2,7 %)73 (2,7 %)73 (2,7 %)
456 (17,2 %)456 (17,2 %)456 (17,2 %)

180 (6,8 %)180 (6,8 %)180 (6,8 %)
333 (12,5 %)333 (12,5 %)333 (12,5 %)

190 (7,1 %)190 (7,1 %)190 (7,1 %)
363 (13,7 %)363 (13,7 %)363 (13,7 %)

216 (8,1 %)216 (8,1 %)216 (8,1 %)
9 (0,3 %)9 (0,3 %)9 (0,3 %)
4 (0,2 %)4 (0,2 %)4 (0,2 %)
2 (0,1 %)2 (0,1 %)2 (0,1 %)
2 (0,1 %)2 (0,1 %)2 (0,1 %)
2 (0,1 %)2 (0,1 %)2 (0,1 %)
2 (0,1 %)2 (0,1 %)2 (0,1 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
1 (0 %)1 (0 %)1 (0 %)
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Marker dine 3 favorit-madboder på Musik i Lejet 2024:

2.658 svar

Kopiér
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YoBurger

Smæskesteg

Pasa Pizza

MiL Pølsen

Hummerhytten

Dandelion

Hansen Is

Øko Popcorn

Jacob & the Spices

Glean Flødeboller

Chilli con carne b…

Ved ikke

ved ikke

Spiste ikke på fe…

Den med chili sin…

Spiste der ikke

Jeg var der ikke

Carbonara boden

Dem med Tarte…

Spiste der ikke m…

Pasta stedet ved…

Spiste ikke på no…

Den Mexicanske…

Ishuset

Har ikke anvendt…

Spiste ikke der

Crispy kylling bru…

Jeg er ikke helt s…

-

Prøvede ingen

Aner det ikke
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Hvor enig er du i følgende udsagn om madboderne? Kopiér

Der var variation i maden Betjeningen var hurtig i
madboderne

Priserne var acceptable Mad
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Har du nogen kommentarer til maden eller barerne på Musik i Lejet?

511 svar

Nej

Næ

Jeg synes at 115-140 kroner for en burger er alt for mange penge at give, i forvejen er det en
dyr festival.

Ikke det helt store! Ville måske være ret cool hvis man kunne købe andre shots?

Ikke relevant

Ingen

Det er lidt dyrt

Rigtig godt tempo på betjening i alle barerne!

Slik bod

Lidt lang ventetid

Sticks n’ sushi fungerede slet ikke. Åbnede senere og lukkede før, mellem 30-45 minutters
ventetid på mad.

Der kunne godt være flere non-alco drinks muligheder/ lemonade etc

Yo burger var altså ikke så godt desværre

Måske nogle billigere alternativer nok mest maden

Mange havde udsolgt

Der var hurtigt udsolgt af mad om aftenen

Lidt dyrt men skide lækkert

Indfør tequila i barene

Sticks and sushi bod mere bemandet, pasta boden var fuldkommen uacceptabelt

Jeg synes alt maden er i topklasse men, priserne er høje,

Aperol bar! Og en poke Bowl bod
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Nogle gange vsr maden kold når msn fik den fx i yo burger så hvis de indførte nogle
varmeplaner de kunne stille maden på ville det være endnu bedre

Priserne var sådan set helt iorden, men måske var jeg bare lidt nærig

Rigtig lækker mad og dejligt med veganske muligheder

Det var top.

Blev ofte ikke oplyst om manglende elementer, pasta boden var megeg dårlig og dyr

Ville ønske det var et bedte udvalg af mocktails eller drikkevarer uden alkohol

Samsøe samsøe baren havde dårlig service, der sad 5 mennesker inde i baren og hældte
drinks ned selv, mens en enkelt frivillig prøvede at servicere den lange kø

Alt er simpelthen blevet for dyrt

Mega lækkert

Pissseeee lang kø

Det er ret dyrt at købe drikkevarer og mad, men sådan er det jo de fleste steder

Lækkert udvalg

Synes ærligt talt altid maden er røv god

Super ærgerligt at de lokale madsteder ikke er repræsenteret

Fik en pasta carbonare den var ikke god

Ikke lige så godt udvalg som de andre år

Maden der var var super lækker, dog var det også dyrt, og jeg og flere veninder mente faktisk at
man godt kunne trænge til noget mere frisk mad.

Vi mangler en en champagnebar hvor man kan sidde og stå

Nej, alt spiller 110% på madfronten på mil, og det gør det altid. Ingen festivalers madudvalg
leverer i så høj grad/kvalitet som på mil

Mere procenter i alkoholen og større kopper

Mega lækkert måske en til sushi bar evt. lezt sushi
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Crisp var desværre virkelig dårligt i år i forhold til sidste år. Burgerbollerne var alt for store i
forhold til fyldet og de var ikke ristede, kyllingestykkerne var bittesmå og føltes utilberedte.
Sidste år spiste jeg 3 crispburgere på en aften, og i år spiste jeg halvdelen og smed resten ud
fordi det var så dårligt.

Der mangler en god kebab.

En ekstra sushi, der var enormt lang ventetid

Generelt gode

Godt udvalg

De lokale foreninger ku lave noget grydemad så unge har råd til mad.

Synes det var udført godt

Der kunne godt være luftflåde forskellig slag mad

FUCKING LÆKKERTT

Jeg savner salatbarer!! Det samme gjaldt sidste år

Priserne var lidt til den dyre side, ift andre festivaler

Virkelig lækker og varieret. Der var noget til alle, lige meget hvad man kan lide

Yoburger var virkelig skuffende. Synes desværre kvaliteten af maden bar præg af at de havde
alt for travlt.

Synes at øl var alt for dyrt og bægerne for små i forhold til prisen.

District tonkin gav mig madforgiftning sp jeg var nød til at tage tidligere hjem end ønsker fra
festivalen:(

Ville ønske distrikt tonkin havde haft Bahn mi hahah

Der blev meget hurtigt udsolgt i madboderne

Der var et godt udvalg - savnede dog OliOli.

Alle savner greengarden og deres friske drinks (passion) samt mojito baren (de to var vores
gamle farvoritter og meget savnet) Et godt pasta sted!!

Det var SÅ skønt!

Jeg synes generelt prisniveauet er blevet for højt
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Alt var mega lækkert, men Sticks ‘N’ sushi løb hurtig tør for deres menuer

Fungerede godt. Gik hurtigt i nogen boder, men enormt dyre priser, men sådan er det vel alle
steder (også i deres andre restauranter i landet) men ellers fint

Der kunne godt være en tequila bar, og måske en cocktail bar. Derudover fik jeg yoburger og
skulle købe en menu, som jeg synes var helt absurd, at jeg skulle betale 140kr for en bruger og
pommes uden sodavand

Joe and the Juice ville være fedt, ellers var det hammer lækkert

Altså maden var klart det værste ved MIL i år. Udvalget var ikke super lækkert? Manglede lidt
salat eller sidste år, hvor der var noget asiatisk med forårsrullerñ Men det aller værste var, at
der seriøst var 1 times kø ALLE steder. Det var helt vildt. Og boderne blev udsolgt så hurtigt.
Jeg spiste ikke noget 2/3 dage fordi der var så lang kø og alt var udsolgt. Ville gerne betale
mere for maden bare så det kunne gå midt hurtigere. Det var lidt ærgerligt, for man får det jo ik
super nice af ikke at spise noget en hel dag:(( Mivvvv kan vi pls cæsar salat næste år. måske
wedo ñññ

-

Rigtig fint udvalg, dog var det i nogle boder ærgerligt at alt var ‘færdig lavet’, eftersom det
kunne smages i udvalgte boder, ellers dejlig mad!

Oli Oli kunne være et lækkert bud på en god bod.

Jeg synes man skulle prøve at få nogle af de lokale restauratører men ned på pladsen med en
madbod. Både for at øge deres omsætning og "Please" dem, men mindst lige så meget for at
styrke tilhørsforholdet og sammenhængen til byen

Elsker den festival

Igen vil jeg bare sige, at det virker til at i har lukket for mange gæster ind. Så hen på aftenen,
var det nærmest umuligt at få mad uden at stå i kø i lang tid. Hvorefter man ikke kunne finde et
sted at sidde og spise maden. Det tager trods alt noget af den positive oplevelse

Jeg havde madbilletter som frivillig, men f.eks. sticks'n sushi kunne man ikke bruge den, der
var irriterende, når der står den kan benyttes i alle madboder.
Jeg er dybt uenig i at man kun må tage en genstand med ud fra søens folk baren. Vi var 7 med
blåt armbånd afsted sammen, og hver gang skulle vi alle gå ind sammen, og så er vores
pladser jo væk.
Det skabte så dårlig stemning.
Lørdag fik jeg voksen skæld ud, da jeg med kort interval hentede to øl, unden der blev spurgt
ind til det. Det er på ingen måde okay, nå man har knoklet 8 dage i træk.
Drinksbilletterne er kun noget værd, hvis man drikker øl.
Jeg syntes det var FOR skrabet, når man har lagt så mange timer hver eneste dag, også under
festivalen.

Pigerne i søens folk bar var for skønne
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Flere fiske boder

Mangler et sundere alternativ, med sandwiches og salater

Vi vil gerne have Uformel tilbage som i 2022!

Prøvede flere gange, at jeg skulle til at bestille noget, og der så gik en anden person ind lige
foran mig, uden at personen i boden sagde noget til det. Det var lidt ærgerligt, men ved
selvfølgelig ikke hvor meget i kan gøre ved god kø-kultur

Det er dyrt

Generelt for lang ventetid på at få mad

Ville være godt, hvis priserne kom lidt længere ned.

Der manglede barer, hvor man kunne købe Aperol. der var mange barer, som mindede om
hinanden. Der var to blanc barer, men den ene fik ikke leveret blanc????!!

Der bør være mere fokus på økologi

Mega lækkert mad og utrolig mange forskellige muligheder. 10/10

Det var lækkert da i også havde Kiin Kiin, det bliver meget burger/pizza/pasta man spiser.

Synes ikke man får hvad man betaler for, og siden man skal betale den pris, forventer man
også at alt spiller, det gjorde det ikke.

Jeg synes godt man kunne sætte priserne lidt ned hvis det giver mening

Drikkevarerne var alt for dyre

Uforståeligt at der ikke er flere non-alkoholic til ud (samme steder som man ellers kan købe
øl/drinks) - kom ind i kampen!

Maden var god for frivillige (var selv med til at lave den)

det er tarveligt at tage 140 kr for en burger når de fleste deltagere er på studiebudget….

Maden var ikke spændende i år, eller altfor lang kø. Priserne er også voldsomme. District
Tonkin og pastaen var meget dårlig value. Få den lille vogn med JIPI empanadas tilbage, sygt
gode ligesom gyrosbaren fra 2023 og måske en ægte tacobar ala Torvehallernes - så ville jeg
spise to gange om dagen på pladsen. Denne gang spiste alle 8 hos os mest hjemme.

Distrikt Tonkin skuffede

Nogle steder lang kø, og nogle ting var udsolgte
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For lange køer om aftenen

YOburger var siiiiiiiiiindsygt

Spisevognen og dens Crispy Duck Burger skal tilbage på festivalen, den er alt for god til ikke, at
være der!

Jeg oplevede stor forskel på køen på de forskellige madboder. Nogle havde laaang kø og andre
var der ingen kø.

Helt vildt fedt at Smæskestegs-boden havde glutenfrit brød - og uden ekstrapris. Den var
sindsygt god. Personalet var meget opmærksomme på kryds-kontaminering. Jeg synes dog
godt flere boder kunne have glutenfrie alternativer (som ikke er pommes frittes).

392 svar til er skjult

Musikken

Hvor tilfreds er du overordnet med musikprogrammet for 2024?

2.658 svar

Kopiér
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Har du yderligere kommentarer til årets musikprogram? (ønsker til næste år kommer
længere nede.)

636 svar

Nej

Super gode kunstnere

Nik og Jay

Flere store navne

Næ

D1ma

Jeg synes det var lidt ærgerligt at f.eks Ice kid spillede på skovcscenen for det var virkelig
varmt og der var rigtig mange mennesker

Jeg bemærkede at lyden under især medina var enormt dårlig og selvom jeg stod tæt på
scenen kun e jeg nærmeste ikke høre hvad hun sang

Jeg synes ikke programmet var godt til prisen, der ud over synes jeg de kunster flest uge høre
skal ligge om aften.

Rasmus Seebach eller Lukas Graham manglede

Kunne godt tænke mig nogle lidt flere store kunstner, eller flere kendte danske kunstner.

Flere større kunstnere <3 fx minds, suspekt eller nik og jay eller medina igen!

Alltttttt for mange ligegyldige, hellere færre store og fede kunstnere, der var maks 1 om dagen
man gad tage hen på pladsen for at høre, og var faktisk også grunden til heg var ved at sælge
min billet

Det virker ikke til at der bruges penge på de store bavne om lørdagen mere. Strandsceben var
ikke engang halvfyldt da Tim C var på og han er jo heller ikke ligefrem en feststarter

Colombiansk musik mangler

Tidspunkt på de store koncerter lå godt efter 21 og igen 00, men der manglede lidt større
navne ved de sndre scener også

Kunne godt lide techno på både bodega og skovscenen om natten. Synes måske der manglede
et lidt større udenlandsk navn selvom røyksopp var fedt.
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Fabrak var ekseptionelle sidste år

Thor farlov, Gilli, Tobias Rahim, Christopher, Blæst, Danser med piger, topgunn og Medina

Gennemgående godt udvalg

Der var - til min smag - for meget gammel musik (tina D, Nanna O, Tim C, MoonJam, Machine
mv.) og for meget stille/balade musik, der ikke lægger an til godt humør og fest

Rasmus Seebach!

Flere gode danske store kunstnere

Nej ikke lige umiddelbart

Ja der manglede et hovednavn eller 5

Synes det var gode kunstnere men det var bedre sidste år

Syntes medina og artig og dem var gode. Men mangler lidt en eller to ekstra “store” de andre
aftener. En kesi, nik og jay, benny jamz, bare et eller andet

Dårlig lyd til Lord Siva

Jeres kl 15 koncerter er for lidt besøgt, bedre fordeling på scenerne

Lidt større kunstnere

Strandscenens sidste musiker pr dag burde være mere festet. Lord siva feks var lidt for
hyggeligt. Mere gang i den til sidste koncert på dagen lægger goft op til en omgang hygge på
fiskerbaren

Ikke store nok navne til prisen.

Jeg synes det var godt at der var kunstnere fra forskellige genre og lande

Torsdag musikdag var lidt svag

Nej ingen ønsker

Lidt flere danske artister som man hørte i 2010. Joey Moe! Burhan g, Rasmus Seebach

Måske flere kendte kunstnere

Håber på at se lidt mere diversitet i musik genrene, i hvert fald på de større scener, så det ikke
bare er pop/rap fra sociale medier der skal spilles
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Synes at der var mange gode, men der manglede måske lidt flere store navne.

Jeg synes der var noget til enhver smag hvilket var fedt

Flere udenlandske og danske ældre kunstnere (Nik og Jay)

Der manglede noget wow effekt, manglede en sindssyg vild kunstner synes jeg, selvom der
self var store navne som medina og Andreas odbjerg, men mener personligt at det er meget
mainstream hovednavne

Synes godt man kunne have adskild Lamin og Ardtit fra Medina. Det var alt for meget godt på
en aften:)

Icekiid skulle ikke have været på skovscenen

Lidt mere synge-med-musik

Tænk evt. bare et udenlandsk navn!

Savnede personligt noget mere rap. Kundo var MEGA fedt. Men at der ikke er fx et eneste BOC
medlem er skuffende. En artist som Noah Carter tror jeg ville sidde lige i skabet til MiLs crowd.
Endvidere savner jeg selvfølgelig sådan en som Thor Farlov. Hans musik og generelt hans
koncert i 23’ er for mig rigtig meget indbegrebet af musik i lejet stemningen. Fedt med DJ sæt
sent på aftenen. Gerne flere af dem.

Kunne godt være flere man kendte I stedet for at de upcoming så der nu var så mange af

Føler det er fedt at i holder det dansk

Jeg synes det var fedt at der var variation mellem housemusik, rap og pop, men jeg synes der
manglede nogle større navne.

Fedt med upcomimg!

Læg de store navne senere

Min opfattelse var, at de fleste syntes, at programmet om fredagen var det bedste. Lidt mere
adspredelse ville måske være fint. Guldimund var ikke et godt fit kl. 18, men skulle måske have
været på kl. 15 i stedet.

Var meget tilfreds meget programmet. Fik mere end ønsket.

Lørdag havde for lidt at byde på. Royksopp var en fed booking (ligesom blaze sidste år). Meget
poppet ellers, men forståeligt nok.

DEEJADE
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Tessa, Citybois, Lukas Graham, Thor Farlov, Tobias Rahim,

Føler desværre ikke musikken levede op til samme standart som blev lagt sidste år. Dette er
både for “de gamle” hvor fx tv2 spillede sidste år. Samtidig er jeg stor fan af ældre dansk
musik, dette var ikke noget særligt i år, end de tidligere år desværre. Men også lidt for de unge
hvor jeg godt kunne havde følt der kunne havde været et større hovednavn en fx Lord siva om
lørdagen. Føler mere han burde havde spillet ved en 17 tiden (ligesom fx Christopher gjorde
sidste år)

Synes det var vildt gode kunstnere, her er forslag til næste år! Benjamin hav, kesi, Emil lange,
topgun, elsked, Thor farlov, burham g, nik og Jay, LIGA, skinz…

Vild med kl 15 koncerter så dem alle, fedt med jazz teltet og Medina ❤❤

Synes mange af de gode artister lå med for langt mellemrum så man endte med at droppe
nogle af dem fordi vi ikke kunne nå at spise aftensmad imellem

Kunne godt tænke mig at se Benjamin Hav på strandscenen

Billetterne bliver dyrere og musikken bliver værre.

Kesi eller gilli!!!

Jeg synes det var rigtig godt

Ikke noget man ikke kunne høre i små provinsbyer

Der var enkelte - men for få - kendte navne.

God variation, gode kunstnere fra kl 15. Virkede godt for os.

Medina var fantastisk

Lørdag var lidt kedelig. Tim Christensen var kedeligt. Der var for mange mennesker til at høre
ice kid, man kunne ikke høre noget uden for teltet.

Synes udvalget af kunstnere var lidt sløjt i år, og giver ikke mening at Lord Siva lukker
strandscenen, han burde i stedet have byttet med Icekiid, som flere kunne synge med på.

Synes at nogle af kunsternes tidspunkter skulle være byttet. Samt scenerne

Det kunne være fedt hvis hovednavnet starter kl 23 eller 23.30

Måske flere kunstnere som fanger de unge lyttere,

Jeg synes der mangler lidt variation af kunstnerne i forlod til hvad der har været de sidste par
år. Ældre kunstnere for de voksne kunne også være super fedt for de unge
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Overvej eftermiddagsprogrammet. Synd for ex Tina D at spille for 100-200 mennesker.

Lyden kunne godt optimeres, hvis man stod bagerst til koncerten kunne man knapt høre hvad
for en sang der blev spillet

Kedeligt i år MEN MEDINA OMGGGGGññOOO elsker jer for det

Synes det var Nice

Lidt for “kedeligt” og “stille og roligt” om eftermiddagen/tidlig aften

For få “store” kunstnere

Mest for det unge publikum…

For få gode overraskelser, for lidt at komme efter, uhomogent sammensat, det svageste år af
mine mange

Elsker den festival

Manglede større navne - jeg havde kun 4 jeg gad at høre

Mere for de ældre så man ikke falder over skoletasker

En blandet stemning af nogle større kunstnere kunne bruge en større scene, eller gå senere på
i programmet end nogle andre

Der er mange meget sene koncerter, det er svært at holde sig vågen til. En del koncerter man
derfor går glip af, selvom at man egentlig gerne ville have set dem.

Synes ikke musikprogrammet lever op til prisen overhovedet

Synes det var en god variation over dagene, og at alle dage havde gode kunstnere på
programmet.

Det var virkelig et kedeligt musikprogram i år. To af Kl. 00 koncerterne var ret malplacerede.
Accepter nu at målgruppen er ung, og at en som icekid ikke giver mening på Skovscenen.

Mere musik til det ældre publikum 40+

for få man kendte, og for mange til de gamle

Syntes det ville være fedt med nogle lidt større navne.
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Super godt musik program - min favorit var helt klart Artigeardit x lamin. Fedt show og mega
god stemning.

Få store numre, og flere der er tilpasset de unge på under 25 års alderen. Festivalen har
udviklet sig til at være en festival for unge børn (omkring 20-23) fra København..

De fleste kunster har lige spillet på Roskilde, så nyhedsværdien var lidt sløj…

Ikke et særligt gost lineup. Lamin, Medina var de eneste nævneværdige jeg kan huske

Mange fede kunstnere men kunne godt have været flere

524 svar til er skjult

Hvor enig er du i følgende udsagn om musikken på Musik i Lejet? Kopiér

Der var tilpas variation i
musikprogrammet

Jeg opdagede ny musik, som
jeg ikke kendte i forvejen

Koncerterne lå hensigtsmæssigt
i forhold til hinanden
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Har du ønsker til næste års musikprogram?

1.090 svar

Nik og jay

Nik og Jay

Kesi

Gilli

Nik og Jay

Nik & Jay

Benjamin Hav

Tessa

GILLI

Næ

Minds of 99

Mere rock

Ukendt kunstner

Rasmus Seebach kunne virkelig være fedt

Lukas Graham

Større navne

Topgun

Kesi og topgunn

kesi

Thomas Helmig

Nik og Jay!!!!
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Overmono

Tobias rahim

Tv2

Lukas Graham

Ukendt kunstner

Morten Breum, Infernal, Branco, Faustix, Ude Af Kontrol

Ukendt kunstner, BUNT., Lukas Graham, MØ

Nej

Ida Lauerberg

Gilli

Nik og jay kunne være så fedt eller Rasmus Rasmus Seebach

TV-2, patina, Aksglæde, Zar Paolo

Phlake, Gorgeous, Daniel Norgren, Octavian, Nephew, Benjamin Hav,

Fejring af Gustav Wincklers 100 års fødselsdag med forskellige kunstnere der laver covers af
Danmarkshistoriens største crooners kunst. Bare på Bodegascenen, det er meget fint.

Thor farlov
Mas
Ossy
Nik og Jay
Tobias rahim

Medina, Thor farlov

Suspekt, eller nogen større navne

Nik og Jay!!

Også noget gammelt musik

Større kunstner til de unge

Minds of 99, Nik og Jay
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Gili

Flere store udenlandske navne (på Strandscenen)

Kesi, Thomas helmig

Nik & Jay
SUSPEKT
Lis Sørensen
Jungle
Minds of 99
Benjamin Hav

Thor farlov - Christopher

Kesi, Tobias rahim, jada

Lukas Graham!

Artigeardit og lamin, Dua lipA

Gili

Gilli, tessa, christopher,

KALI UCHIS, kesi , nik og Jay, icekidd, lamin, Thor farlov, Noah Carter, Karl blanchez, OMAH
LAY, phlake,

Nik og Jay tak :)

At meget kendte danske kunstnere spiller på strandscenen

FLERE STORE NAVNE

GILLI!!!!!! Benny jamz, KIDD

Kundo på den store scene

J balvin, maluma, bad bunny

RASMUS SEEBACH og nået mere gammelt klassisk som Helmig og birtekær

Kesi, Thor Farlov, Rasmus Seebach,

Blæst
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Et spændende udenlandsk navn a la røyksopp eller en up and coming artist fra udlandet. Og så
elsker jeg de up and coming danske navne som Elsked, Kundo osv - mere af det også

Medina, kesi,

En stor udendlandsk kunstner

Nik og jay, Thor farlov, elsked igen, minds, kesi, medina igen

Medina, Gilli, MØ, Thomas Helmig, scarlet pleasure 

Fabrak skal komme

Thor farlov, Gilli, Tobias Rahim, Christopher, Blæst, Danser med piger, topgunn og Medina

KESI

ja, fedt nu bands med gang i den - á la ganger, patina osv.

Rasmus Seebach, Ella Augusta, thobias rahim, nik og Jay, pil, Freja Kirk, topgunn, august høyen

Gilli!!!

TF, Kesi, Ankerstjerne, Tobias Rahim

Noget internationalt

Kaytranada

Thomas Helmig, tessa

Ukendt Kunstner, Emma Sehested Høeg, Coco O

Det skal være godt gang i kunsterne der spiller kl. 00 på strandscenen

Ida Laurberg, KRYD, Gyda, Soleima, Malte August, Marcus.wav

BOC tak Ï

Gilli, merro8, kesi, hans phillip, ukendt kunstner,

The blaze, minds99, scarlet pleasure, phlake, kesi mm…

DeDerDrenge

Gad godt at I fik TV2 på
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Rasmus Seebach, gilli, sivas, scarlet, kesi,

Burhan G, Nik & Jay, Ukendt Kunstner, Kesi

Folkeklubben , Minds of 99, Hjalmar

Scarlet, disclosure

Gilli på strandscenenï

Der skulle være 2 koncert sidst på natten således at der ikke skabes massen og skub - for lidt
plads til at alle ser medina og derefter skal væk fra strandscenen

Det kunne være enormt fedt at prøve og se om det er muligt at få nogle lidt mere internationale
kunstnere på scenen. Ellers et vildt fedt program sammensat af noget til enhver smag!

Der er nødt til at være lidt større kendte navne, som tiltrækker et bredt publikum.

Tessa, Gilli, J Hus, Tkay Maidza, Merro8

Xander Linnet, Anne Linnet band, Benny Jamz

Lamin, Julias moon, Barbara Moleko, KESI, MAS

Thor farlov, kesi, gilli, tessa

måske flere udenlandske kunstnere. Derudover synes jeg også det var ærgerligt at Topgunn og
Thor farlov spillede koncert uden at det blev fortalt i forvejen. Til næste år ville det også være
fedt at se Topgunn på strandscenen

Thor farlov, kesi, barbara molekko, tv2

Nej ingen ønsker

894 svar til er skjult

Pladsens indretning
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Hvor enig er du i følgende udsagn om festivalpladsens indretning? Kopiér

Toiletforholdene var gode Håndteringen af trafikken
gennem Hovedgaden var god

Der var nok siddepladser Reng
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Har du nogen kommentarer til pladsens indretning?

630 svar

Nej

Flere siddepladser

For mange mennesker

Alt for mange mennesker

For mange mennesker på for lidt plads

Man kunne slet ikke komme til toiletterne efter de store koncerter

Synes det fungerede ret godt

ALT for mange mennesker

Var der for kort tid

Næ

Nej

Jeg synes backstage området var alt for stort. Pladsen kunne sagtens bruges til de mange
andre gæster.

Flere borde bænke

Alt for mange mennesker om aftenen

Lidt presset om aften, når alle flytter sig fra strandscenen op mod skovscenen og vice versa

Hen af aftenen og start om natten var der mange mennesker, det føles lidt som om der var for
mange

Jeg synes det var godt

Den var god

Fredag var lidt presset men mennesker men ellers oplevede jeg det som helt fint

Der var for list plads omkring fiskebaren og de sidde pladser som var stillet op ved
madboderne mod stranden - svært at komme igennem på begge sided
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Logistik ved toiletterne ved bodega fungerer ikke ift at komme ind/ud

Nope :)

Lyden i siderne ved strandscenen var dårlig

Synes der manglede flere steder at sidde

Der var ikke nok siddepladser

Alt for mange mennesker og trafikerede områder på pladsen

Der var til tider lidt for mange mennesker og meget unge mennesker

Der manglede skraldespande til papir ved toiletterne efter håndvask

Der kunne godt være mere plads da der ofte var tæt af mennesker når man gik rundt

Der var for mange mennesker, specielt i fiskerbaren og på strandterazzen

Pessorene var dårligt placeret

Lidt for proppet på pladsen

Synes pladsen virkede mere presset ift. de forrige år. Dette gjorder at det blandt andet var
svært at finde siddeplads når man havde købt mad osv. samtidig var der også ekstra presset
til koncerterne ift. hvad jeg før hen har oplevet.

Flere toiletter

Meget lidt plads ift antal mennesker. Ofte flere timer hvor man ikke havde noget steder at
kunne sidde ned

Jeg synes det perfekt indretning og tilpas størrelse der gør festivalen sindssygt hyggelig

Det var lidt besværligt at komme rundt i forhold til mængden af mennesker. Man skulle tit
mase sig frem og tilbage

Flere toiletter, køen var absurd og der var en kæmpe klump

Jeg følte at der var Alt fot mange mennesker i forhold til pladsen

Jeg synes, generelt der er for mange mennesker til for lidt plads. Jeg er usikker på om det er
fordi, der bliver solgt for mange billetter, eller om det er fordi, der bliver lukket mange ind som
ikke har armbånd.

Helt klart færre siddepladser end sidste år
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Synes det var super

Der er alt for lidt plads i skovteltet ift de kunsteresom I booker. Enten byg den større eller put
mindre kunstere der ind

Mellem fiskebarene og bænkene er der meget trængt, kunne forstå hvis man udvider
fiskebaren og lukker den gang mellem fiskeboden, og spise stederne.

Fedt med Herbox, som jeg efterfølgende så på IG, men vi så dem ikke på pladsen ved
toiletterne

Pladsen er for lille til antallet af mennesker, umuligt at komme nogen steder efter kl 23,
Fiskerbaren burde udvides så alle kan nyde den og ikke kun unge mennesker som skubber så
meget at vi andre ikke kan nyde den, slukke for musikken i barerne når der er musik på den
scene de ligger op ad, så man ikke hører musik fra 2-3 bar og en scene , især ved fiskerbaren

Lidt flere borde/bænke ville være fedt

Manglende rengøring ved toiletter - mega flot med papir til hænderne men folk havde svært
ved at se de grønne container der stod lige ved siden af- så måske lidt mere tjek og oprydning

Pladsen er blevet for lille

Synes det er indrettet godt, savner gangen imellem fiskebaren hvor der var spejle

Alt for mange mennesker i forhold til størrelsen på pladsen, mængden af siddepladser og
toiletter

Flere borde

Nej ingen

Som anført tidligere er der alt for mange mennesker både på hovedgaden men også på
festivalspladsen. Til tider slet ikke muligt at komme rundt på pladsen, specielt efter koncerter.
Måske man skulle overveje at sætte antallet af billetter ned til 8000-9000 tusinde gæster i
stedet for at give mere plads til alle. Der er også et stort fremmøde at unge blandt 15-18 år,
som fylder rigtig meget. Ses både på opførsel og manglende oprydning.

Meget bedre indrettet end sidste år, men i år slår ikke 2022, genialt med gangen ved Tuborg og
spejlene ved gennemgangen

sidst på aftenen er der for megen trængsel ved strandscenen

Gerne flere siddepladser

Jeg synes der var alt for mange mennesker omkring fiskerbaren så det tog 5 minutter hver
gang bare for at komme forbi fiskerbaren
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For lidt plads til så mange mennesker, nogle musikere spillede på for små scener som f.eks.
Kundo på bodegaen

Der kunne godt havde været lidt flere toilletter

ICEKIID burde pladsmæssigt have spillet på Strandscenen

Mere plads eller færre mennesker

Lidt for mange mennesker ift størrelsen

Fredag føltes pladsen som om den var helt proppet, måske var det fordi jeg var rimelig ædru,
men idk. Synes det var ret ubehageligt da det føltes som om der var væsentlig flere mennesker
end der var torsdag/lørdag

Synes der er lidt presset no cap

Man stod alt for tæt når musikken var i gang

“Gangen” mellem de ene set boder/barer og de andre kunne godt være lyst mere op da der
godt kunne føles lidt som man stod i en gyde da man gik gennem.

Der lugtede virkelig dårligt ved baren ved skovscenen pga toiletterne, jeg blev nødt til at holde
mig for næsen

Skraldespande i køen så folk kan smide deres gemte alkohol ud i stedet for på jorden. Ellers
fed indretning på pladsen

For lidt plads på fiskerbaren

Der var meget tæt omkring strandscenen om fredagen

Indretningen var lækkert lavet. Tror ikke, at man kunne indrette det så meget bedre. Måske
gøre lidt mere plads på den store scene til ståpladser. Og et mindre antal små scener.

Alt alt for mange mennesker desværre

Flere sidepladser

Der var lidt presset med menneskerne

Alt for mange mennesker på for lidt plads

Det var rart at være på pladsen inden kl 16 for der er et behageligt antal mennesker, efter kl 18
bliver det meget presset, og til koncerterne efter kl 18 er der meget mas og egoisme

Nej, ikke ændre det har været perfekt til de seneste år
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Det er som om at toiletterne er forkert placeret, fordi menneskerne samler sig de forkerte
steder

Følte i forhold til sidste år var der enten flere mennesker eller mindre plads

Rigtig hyggelig

Der var ikke super meget plads senere på aftenen. Det var lidt svært at komme rundt mellem
menneskerne og man kunne nemt blive væk fra hinanden

Gangene er for små, så der bliver presset mellem
Koncerter

Ikke store navne på skovsvenen. Det bliver for vildsomt og man må opgive at høre dem.

Alt for få pladser til at sidde ved og på og meget trængsel omkring midnat generelt og kæmpe
kø til garderobe

Specielt fra kl 21 både torsdag fredag og lørdag var der alt for proppet med mennesker - det
var decideret ubehageligt at man blev mast og der var ikke plads - selv på yderområderne.

Det kunne være fedt med flere borde til når man spiste, jeg syntes også det var lidt crossed at
komme frem og tilbage nogen gange

Håndvask fungerede super dog må bortskaffelse af papir ved håndvask gerne blive bedre/
tydeligere hvor man gør sf detÏ
Luksusproblem da alt andet fungerede fint

Synes det fungerede helt fint.

Savner meget green garden stedet. De røde sofaer i jazzhouse, meget mindre siddepladser der
i år..

Nogle områder er meget crowded mens andre er tomme

Brug strandpladsen mere. Eksempelvid var det muligt at de icekidd

Jeg kan godt lide at fiskerbaren er i midten så alle kan samles

Toiletter flere forskellige steder

Der er alt for lidt plads i forhold til folkemængden, man går ofte rundt på pladsen som sild i en
tønde. Og der mange nogle flere steder at sidde specielt ved madboderne

Ikke umiddelbart, jeg føler det var godt optimeret !

Der var seriøst mange mennesker i år i forhold til de andre år??? føler der var mennesker
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overaaaaalt

Evt få gjort bordende rent i sirus lidt oftere da der var ret nasty når folk bare smed halvspist
mad og man ville sidde

For crowdet mellem koncerterne. Større plads, færre gæster eller bedre/smartere indretning

Personligt mener jeg at flytningen af strandscenen begrænsede pladsen nær bodega og
Jazzhouse

498 svar til er skjult

Oplevede du, at der var gjort noget særligt ud af kunsten og
udsmykningen på festivalpladsen?

2.658 svar

Kopiér

Ja
Nej
Ved ikke
Manglede lidt den bar over ka…
Spejlæggene manglede
Mere kunst, tak
Syntes jazzhouse var mega f…
Ja, men ikke ligeså meget so…

1/5

20,7%

15%

63,1%
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Var der noget kunst, udsmykning og/eller nogle områder på pladsen, der i særligt grad
gjorde positivt indtryk?

492 svar

Nej

Lyskæderne

Farverne

1664

Lyskæder

Næ

1664 tårnet

Lyset

Indgangen

1664 tårnet var virkelig godt lavet

Jeg elskede 1664 tårnet! Virkelig virkelig flot! Jeg synes også at lyskæderne udenfor festivalen
virkelig gjorde det hyggeligere at skulle hjem og lidt nemmere at finde vej efter en aften med
en del vodka redbulls

Lysene

Stranden

Lys

Nej

Alle lyskæderne

Lyset.

Strandterassen

Fiskerbaren

Udsmykning på tribunen var i god stil med MILs signatur grafik
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1664 tårnet

Alle malerierne

Jeg synes strandscenen så flot ud når nogle af kunstnerens spillede

Gode sommerfarver og strandvibe!

De malede plader

Det hele

Flot kunst på alléen efter indgangen

Malling ved The Coffee Lounges væg

Der var flot grafitti

Få spejlgangen tilbage ! <3

De flotte kulørte lamper og farverne rundt på de forskellige bygningsværker

Sirius lysene var så fine!

Bemærkede det ikke - Sorry!

De håndmålede vægge

Alt så flot med maling osv

Lyset på pladsen var godt

De flotte faconer og farver ved indgangen

Det lagde jeg faktisk ikke mærke til men det så flot ud

Det ved indgangen

trapperne foran hovedscenen var klasse!

Ikke umiddelbart, men det hele gav en god stemning

Jeg synes som altid Jazz House og Mini strand terrassen er super hyggeligt og flot dekoreret

De mange farvet vægge og de farvet lys
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Det er ikke noget nyt, men den smukke solnedgang som kunne ses ved strandscenen imens
kunsterne spillede

Flere spejler rundt omkring vil være dejligt.

Bag trapperne på strandscene

De der gynger var sjove

Jeg elskede man blev mødt af noget da man kom ind på plads. Så det første man så ikke var
en kede trævæg men en masse farver og positivitet

De små lyskæder og lanper var hyggelige

Farverne og mønstrene på væggene var nice

JazzHouse

Var der for kort tid

Det var mega hyggeligt udsmykket

Synes blanc tårnet var vildt flot, og så er jeg helt vild med den forhøjning foran strandscenen.
Så man kan stå højere oppe og høre/se koncerten

De flotte pærer der var Over det hele

Ja, strandbaren er for nice, og self den store trappe

Sirius

Siddepladserne bagved strandscenen

De mange lyskæder!

Loftet i Mini strandbaren

Trævæggene på vejen inden gav en vildt god energi og stemning når man kom gående ind
synes jeg

Det hele var smukt

Gangen når man lige kom ind

Udsmykningen på strandbaren var virkelig fucking nice

Alle lyskæder ved madboderne! Og pynten i fiskerbaren!
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Ikke noget specifikt. Det hele var bare godt sammen. Indgangen var godt lavet.

Lamperne

Diskokuglerene rundt omkring, de høje lamper, diskolys

Mindre end andre år ex i gågade bag fiskerbaren var lav på udsmykning

De passager hvor der ikke var mennesker var virkelig rare at være i når man vi havde brug for
en breather - der i mellem 1664 tårnet og skovbaren agtigt

100% Danmarks flotteste festival, udsmykningen var i top

Syntes der var meget pænt

Lyskæder!

Synes lyskæderne i luften var rigtig hyggelige

Jeg syntes at det hele var gennemført med flot lys og jeg kunne især godt lide alle barene de
var rigtig gennemførte især 1664 baren. Den grønne gras pyramide var også rigtig god at side
på.

Det var flot

Umiddelbart ikke, men var også ofte meget fuld.

Lagde ikke rigtigt mærke til noget specielt. (Træerne ved skovscenen er altid hygge)

De flotte lyskæder som hang rundt omkring!!

De små detaljer fx bølgerne på lyskasserne gennem gågaden

De farvede lys under madboderne og de mange kreative indtryk der var på væggene rundt på
festivalen

De flotte lyskæder rundt omkring på pladsen lyste pladsen utroligt smukt op

Lyskæder, 1664 blanc tårnet, redbull bar med gynger osv

indgangen

Det så generelt bare festligt og hyggeligt ud

Elsker altid den flotte indgang (væggen mod backstage) såå cute

Maleriet på bagsiden af tribunen ved Søens folk stod ud i mine øjne
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De farvede lys var fede.

Elskede indgangen

Pladslys

Malingen på stubbene gennem gågaden

Elskede at der var så mange friske farver

Virkelig fedt med væg malerier langs indgangen

Det er charmerende at mange skilte er malet af frivillige

Vægen ved indgangen. Treerne ved skovscenen

Lidt af det hele

Lysne på gaden op til pladsen gjorde indtryk

Den var smuk som altid

Scenerne var gode

Ja det var så flot da man kom ind (væggen til højre. Blanc baren udkigstårnet vag virkelig også
flot

336 svar til er skjult

Musik i Lejets frivillige

Hvordan oplevede du engagementet og humøret hos Musik i Lejets
frivillige?

2.658 svar

Kopiér

1 2 3 4 5
0

500

1.000

1.500

14 (0,5 %)14 (0,5 %)14 (0,5 %) 53 (2 %)53 (2 %)53 (2 %) 334
(12,6 %)

888
(33,4 %)

1369
(51,5 %)
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Sikkerhed på festivalpladsen

Hvordan oplevede du sikkerheden og trygheden på pladsen?

Til slut:

Kopiér

Jeg følte mig sikker og tryg
under koncerterne

Jeg følte mig tryg på
festivalpladsen

Jeg oplevede, at sikkerhed var
synlige på festivalpladsen

0

500

1.000

1.500

2.000
Helt uenigHelt uenigHelt uenig I nogen grad uenigI nogen grad uenigI nogen grad uenig Hverken enig/uenigHverken enig/uenigHverken enig/uenig 1/21/21/2
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Beskriv Musik i Lejet 2024 med 3 ord

2.658 svar

Fedt fedt fedt

Sjovt, festligt og hyggeligt

For mange mennesker

Festligt, hyggeligt og sjovt

Hyggeligt, festligt og sjovt

Sjovt, hyggeligt, fedt

For mange unge

Sommer, strand, musik

Hyggeligt, sjovt, underholdende

Sol, sommer og fest

Hyggeligt, festligt, sjovt

Hyggeligt, sjovt og afslappende

Sjov, venner, sommer

God stemning, hyggelig, sjov

Sol, strand, hygge

Frit, æstetisk og helt igennem sjovt

sjov, hyggeligt og god musik

Sjov, hyggelig, festlig

Sjov, festlig, hyggelig

Sjovt, hyggeligt og god musik

Energifyldt, magisk og varmt

Den bedste festival
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Rigtig god oplevelse

Super fed festival

Fed fed fed

Sjovt, festligt, hyggeligt

Hyggeligt, sjovt, vildt

Sommer, sol og glæde

Danmarks bedste festival

Helt vildt fedt

Hyggelig, sommervibes og fantastisk���

Hyggeligt, sjovt, festligt

God festival

Sjovt, hyggeligt, tradition

Bedste festival nogensinde

Festligt, sjovt, hyggeligt

Sjov, festlig og hyggeligt

Festligt, smukke omgivelser og gode koncerter

En god oplevelse

Alt for fedt

Sjovt, hyggeligt og stemningsfuldt

Fedt, hyggeligt og sjovt

Sjovt, festligt og skønt

Smukt, sommerligt og sensationelt

Sommerens bedste festival
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Sol, sommerrytmer, tradition

Sjovt, hyggeligt, musik

Jeg kommer igen

Rigtig god oplevelse

Sommerligt, festligt, ungt

Hyggeligt, musikalsk & sommer

Sjovt, hyggeligt og fantastisk

Hyggeligt, festligt, sammenhold

Hyggeligt sommer musik

Sommer, hygge, fællesskab

En sand fornøjelse

Hyggeligt, sjovt og festligt

Ok

Fedt, rørende, crazy

Fantastisk, Dyrt, uforglemmelig

fulde unge mennesker

Vi - Kommer - Igen

Sjov spændene og grineren

Fed, sjov , hyggelig

Sjovt, festligt, hyggeligt

En god tid

Hyggelig, god fest, svært at komme hjem til københavn

Børnrdrukfest
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Ekslusivt, rent og indholdsrig

Fedt, stort men intimt

Smukt, underholdende og uforglemmeligt

Fantastisk hyggelig stemning

Hygge, fest, minder

Fælleskab, venner og musik

Hyggeligt, energitung og livsbekræftende

Stemningsfuld, glæde og flot

Fuld, fuld, fuld

Sjovt, smukt og veletableret

Gennemført, mindeværdigt og sjovt

Fedeste På Året

Godt fuld og smukt

Vildt, dyrt og spændende

Festligt, musikalsk, FEDT!

God, hyggelig, glad

Smukt, dyrt og lækkert

Fantastisk, festligt, sjovt

sommer, strand, musik

Stemningsfyldt, hyggeligt, smukt

Stemningsfyldt, unikt og befriende

Hyggelig, Sjov og energisk

Fedt, stemning, anderledes
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God stemning - sjovt - højt humør

Sjovt festligt ungt

Sol, stemning og hygge

Sjovt, fed oplevelse og god stemning

Glädje, vänlighet, entusiasm

Altid mega god

Magisk, autentisk, festligt

Smukt, ungt, MEDINA

Sjovt, fangede, glad

2.463 svar til er skjult
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Uddyb gerne her, hvis du har andre kommentarer, ønsker og drømme til Musik i Lejet
2025. Anything.

698 svar

Taxa forholdende skal virkelig gøres bedre næste år. Ikke okay at lade så mange unge fulde
mennesker gå de mørke ruter hjem sent om aftenen/natten for at komme til godhavn st. Måtte
selv hjælpe en som var blevet ramt af en cykel fordi der var mørkt og personen intet lys havde
på cyklen.

Pladsmangel til antallet af mennesker. Ikke anbefalelsesværdigt at være der efter kl 22/23

Taxi ruten fra sommerhusområdet var meget problematisk, hvis man har personer med, som er
fysisk skadede. Vi oplevede en taxi ringe til sit selskab og sige, at han ikke ville have flere ture
til fast pris, da det ikke kunne betale sig for ham. Det er lang vej at gå fra taxi holde-pladsen og
til festivalpladsen, når man har en brækket ankel, også selv fra Tisvilde st. Jeg forestiller mig
ikke, at MIL er særlig handicapvenligt og det er ærgerligt. Derudover ville jeg ønske, at der
kunne komme mere variation i alderssegmentet, da MIL appellerer til en meget ung målgruppe.

Der kan godt være tendens til lidt ubehagelig/ubetænksom opførsel på MIL og voldsom
fuldhed, som man måske kunne prøve at modarbejde gennem markedsføring og initiativer på
festivalspladsen, der fremmer hensynstagende og inkluderende adfærd<3

Tak!

Jeg kunne godt tænke med højere lyd fra strandscenen. Synes den var lidt lav specielt når man
stod oppe bagved

Coca Cola Zero refill automat.

Jeg synes det hele spillede! Lyden til koncerterne kunne gost have været bedre dog. Men ellers
mega fedt lineup!

Intet lige nu, men tak for fantastisk festival

Det er lidt ærgeligt at man ikke kan få 0,25 øre agtigt i pant hvis folk insamlede de ødelagte
krus da det ligner de undgår dem fordi de ikke får pant for dem, og efter nogle koncerter lå der
ekstremt mange ødelagte krus

Mere elektronisk musik

Lyden skal nå bredere ud fra strandscenen

International klasse på musikscenen

Bare flere kendte danske kunstner,
Fx. Var medina mega fedt. Alle kunne synge med jo.
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At det var lettere at komme til og fra dertil med taxa. Og at letbanen gik oftere i løbet af natten

Bedre Line-up!

Der var for mange små børn under 16 der ikke kunne finde ud af at opføre sig ordentligt eller
stå i kø og ødelagde stemningen ret meget på pladsen, så måske en alders begrænsning på

Ser gerne Tobias Rahim på programmet

Plz indfør en aldersgrænse og minimer alt for unge menneske der ikke kan håndterer alkohol
eller har lært hvordan man opføre sig respektfuldt i nattelivet og til koncerter.

At i ikke putter “større” kunstnere på skovscenen men bare på strandscenen. I 2023 var det
D1MA og Thor Farlov på skovscenen og 2024 icekidd. Det bliver altså bare nogle ret træls
koncerter som ellers kunne have været mega fede.

Minds of 99 :-)

Flere muligheder for at føle sig fri. Flere vildmarksbade/ pool eller spa til om aftenen

Rasmus seebach

Det kunne være fedt at i snakkede sammen med resten af kommunen, og måske kommunerne
ved siden af, om at lave lys system på stierne. Der var nemlig rigtig mørkt når man cyklede
hjem <3

Mere end voksen festival, for mange børn

Keep up the good work, i har en af verdens bedste festivaller. Måske få jazzhouse mere tilbage
som sidste år - oplevede ikke samme dansemusik derinde i år som sidste år. Det var
væsentligt mere afdæmpet. Og VIP området var sgu lol. :)

Lidt for mange mennesker

Placere de lidt større kunsternere senere på dagen, tit orker man ikke tage ind til pladsen tidligt
på dagen for at høre dem og hele vejen hjem igen for så at tage tilbage

Flere store danske navne der spiller sent

Fabrak

Det er det bedste sted i verden og jeg holder så meget at musik i lejet. Så keep up the good
work

Flere toiletter eller at se var spredt mere ud, bedre kunstnere, mere yoga og pilates hold

Måske st kunstnere kunne spille lidt senere istedet for om eftermiddagen
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Syntes det hele gik rigtig godt

Håber at der kommer nogle flere kunstnere man kender.

Jeg elsker alt ved Mil, men jeg håber generelt billetprisen bliver omkring hvor den er nu, da jeg
synes det begynder at være dyrt for tre dage.

Lidt flere biljetter at købe så at det ikke er altid en kæmpe stress hvis man får biljetter eller
ikke<3 Selvom man vil stadig at det er lidt intim festival!!

Keep it up

I fortsætter festivalen indtil år 2099

Kunne være fedt med flere events i tisvilde by

Kig på on CopenPay kunne være en mulighed for at sikre mere oprydning. Jeg oplevede at
mange unge ikke vidste at de kunne pante til ret gode priser - så oplys mere om det.

Måske nogle internationale artister

At i snakker med foreningerne om hvordan vi får brugt de frivillige bedst muligt, meget spildtid
og mange der ikke laver noget pga mangel på arbejde

Trafikhåndteringen var helt godnat, holde i kø 40 min fra holløselund til tisvilde om torsdagen,
for at komme fra et hus til et andet. Blot for at blive spurgt “skal du til højre eller venstre” af
hjemmeværnet. Al den kø ville være undgået hvis hjemmeværnet ikke havde stået der

Aldersgrænsen op - bedre rengøring - og måske skal der ikke tales om man kan blive frivillig
ikke møde op betale det en billet koster som vi andre sidder i kø efter de 1/12

Ingen

RASMUS Seebach

Er meget positiv

og til tider for mange mennesker - især unge (teenagere) der er fulde

Færre “unge” mennesker i gymnasie alder, i hvert fald efter et vis tidspunkt på aftenen, da det
hurtigt bliver kaotisk med teenagere der er alt for fulde

Mega god stemning i hele byen

MAS, Noah Carter, SG Lewis, Kaytranada, Rufus Du Sol, Adam Port, &Me, Kungs

Min drøm er at have partoutbillet næste år. Indtil videre har jeg kun været frivillig, men jeg kan
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mærke at jeg nu bare skal have en billet¢±

Det kunne være fedt, hvis Tisvilde by blev inddraget noget mere. I min optik burde madboderne
være uden for festivalpladsen, og drives mere af de lokale. Musikken skal selvfølgelig være på
festivalpladsen, men man kunne godt åbne noget mere op for samarbejdet mellem byen og
festivalen. Det vil helt sikkert tiltrække endnu flere - især de lokale.

Perfekt at det også var muligt at gå ned på stranden!

ICEKIID, og kunstnere som dem skal altså have strandscenen, jeg havde virkelig glædet mig til
ICEKIID men det var umuligt at se ham med den mængde af folk.

Mere kommunikation OM der reelt er dialog om den tidsmæssige placering af MIL. Drøfter
man muligheden for at afvikle ferien efter uge 30?

Thor Farlov & Noah Carter på plakaten næste år!!!OOOOO

Aircondition i Skovscenen

Lige så fedt som i år!

Jeg glæder mig allerede til næste år <3

forsæt med garderobe, pant osv osv! Det fungerede godt. Og fedt med en masse musik

At strandscenen kan spille uden bagtæppe, billige madalternativer, kageboder, flere lokale
boder

At den der pasta bod ikke er der næste år.

At i aldrig stopper!!! Ses næste år lige gyldig hvad! Elsker jer!

Overvej at ex købe pizzabod lokalt evt til nedtagning dag 2/3
Synd der er så meget uro i byen med haters…
Men prøv at møde dem

Jeg håber at vinde armbåndet eller at få en frivillig plads til næste år.

Jeg synes alt var tip top

Nik og Jay, færre timer som frivillig - 14 timer er for meget

Alt andet end i år

Flere siddepladser og endnu mere synlig sikkerhed , pluds færre folk til de mest populære
koncerter. Umuligt at se medina feks
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1) Der var alt for mange mennesker til den lille plads der var til rådighed for festivalen, så
overvej færre deltagere hvis ikke pladsen kan blive gjort større. Det var klaustorfobisk hver
aften fra kl 21. Tør ikke tænke på hvad der ville være sket ved en akut situation hvis folk skulle
ud hurtigt.
2) Der manglede rengøring ved alle håndvaske (WC) og der lå stakkevis af papir alle vegne -
også i vaskene alle dagene.
3) Der var for få kendte navne denne gang. Der burde være 4 kendte (store) navne hver dag.
Det var der ikke.
4) Øl var alt for dyrt i forhold til mængden pr glas.
5) Det gled rigtigt fint at komme igennem indgangen iår uden lange ventetider.
6) Mini-strandscenen var virkelig god og hyggelig med DJ's og en god bar, flot udsigt over
vandet herfra. Fortsæt med den bar.
7) Tak for en overordnet god festival igen.

Kan man stadig købe noget af jeres fede merch..? Jeg nåede aldrig forbi boden grundet jeg
hyggede mig så meget med venneré

Jeg vil bare sige, at jeg glæder mig! Tak for en fantastisk festival.

Jeg tror det er et selvmål at have så mange gymnasie elever som publikum.

At der gerne må komme taxaer ned ved Tisvilde Station, så man ikke skal gå 45 min hjem hver
nat.

Enten at lave pladsen lidt større eller ikke sælge ligeså mange billetter. Tjekke ID på folk noget
mere. Ændre trafikplanen igen. Det fungerede ikke med Godhavn da taxaerne ikke kunne forstå
det. Få august Høyen til at spille i jazzhouse. Sætte et redbul Dance battle event op en af
dagene :))(

Min drøm er at få en billet så jeg kan komme tilbage og nyde endnu et fjerde år med Musik i
Lejet. Derudover kunne man også gøre mere udvalg Strandterrassen, da der var rigtig mange
mennesker der gerne ville ind. Det endte med at der skulle stå en vagt og sikre sig at der ikke
kom for mange derop. Det kunne være man kunne gøre mere du af det og dermed sprede
publikum lidt mere så man oplever forskellige ting? Jeg glæder mig til Musik i Lejet 2025!

Musik i lejet er DK’s skønneste festival og jeg håber det bliver ved sådan.

Flere toiletter, flere kunstnere, flere madboder (Joe & the juice, samdwich) billigere priser på
mad/drikke, flere kunstnere der spiller om aftenen, da mange først kommer sent på pladsen
(kl. 18-22)

Bedre muligheder for transport, det var forfærdelig svært at komme hjem.

Ligeså fed fest som 2024 !

Fortsæt det gode arbejde og ville måske ønske der ik var såå mange mennesker og så mange
små børn. Ødelægger lidt viben med 60% uopdragne 13-årige…
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Ville ønske der var lidt flere ting at lave når der ikke var koncerter. Andet end bare at sidde ned
og spise og drikke

Bare få styr på taxa evt lav en måde hvor de er let tilgængelige for folk da det eneste der var
problem for mange af mine venner var transporten hjem, lidt ekstra oprydning / lidt flere borde
ved sirus og slut af med evt flere barer som sælger lidt mere specielle drinks da vi ikke fsndt
det synligt at det var tilstede.
Ellers super fedt iår!

Mere af det samme - men et bedre musikprogram næste år

Overvejelser om antallet af mennesker der lukkes ind

Musik i Lejet er for voldsomt for Tisvildeleje. Byen er lagt ned i en uge midt i sommerferien
(+ugerne op til hvor der forberedes bl.a. ved at der køres gennem skoven). Netop hvor vi skal
nyde vores sommerhuse og den skønne natur og den normalt hyggelige stemning i byen!!
Kunne man overveje at rykke festivalen til en weekend slut August i stedet?! Eller måske rykke
festivalpladsen til en mark uden for byen!!?? Jeg finder det i den grad provokerende at jeg som
nabo til pladsen ikke har nogen speciel mulighed for at købe billetter!

Keep going, rigtig fed festival. Bare lidt mere afrobeats så er den der�

Lav det mere rent til det ungegruppeparty (c 16-22 år), det er blevet til. Eller opprioriter
program mv mere for de voksne. Men det er nok kun det første, der duer. Jazzhouse efter 22 er
jo også 'overtaget' af de meget unge. Vi har været med helt fra starten men tænkte at det er
slut nu. Fair nok :)

Flyt den til start august, sæt alderen op og find en anden placering

ELSKER MUSIK I LEJET!!!

Rigtig mange (meget) unge mennesker.
Derudover for mange mennesker på pladsen. (Jeg taler af erfaringer fra alle andre år MIL har
været afholdt). Så om jeg har misset et eller andet eller om i bare har kørt på med at mase folk
ind på pladsen, ved jeg ikke. Men synes det var rigtig ærgeligt. Gjorde at vi alle aftener tog
hjem kl. 22. Vi kunne simpelhen ikke være nogen steder. Og tænker ikke vi er det eneste der
har haft den oplevelse.

Lidt mindre

Flere toiletter! Og bedre rengøring på kvindepesionerne

Lidt ærgerligt at MIL er blevet en ungdomsfest. Hele byen ( i hovedgaden ) betragtes at de
unge deltagere som en stor festival og hvor byen ikke bliver respekteret. Hvad der kan gøres
ved det har jeg desværre ingen opskrift på.

Bedre lyd til koncerterne. Især på strandscenen. Måske man kan sætte flere højtalere ved
tribunen? Idk
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Skift gæsterne ud �

Lettere adgang til at købe billetter og at I finder en måde at undgå at gymnasie-elever over hele
landet køber 4 billetter med kun det formål at sælge dem videre med fortjeneste. I timerne
efter salget i december var der allerede billetter til salg i “Randers” til dobbelt pris. Personen
havde aldrig tænkt sig at skulle på MiL.

Mit billede er at festivalens gæster bliver yngre og yngre. Som om segmentet er unge i slut
teenagealderen. Jeg savner at der er flere aldersgrupper repræsenterer. Et fokus på et mere
modent musikprogram er derfor ønskværdigt.

590 svar til er skjult

Tak for i år!

Ses vi igen næste år?

2.658 svar

Kopiér

Ja, selvfølgelig!
Ja, som frivillig
Jeg ved det ikke endnu
Nej
Det håber jeg!

15,6%

11,4%

68,2%
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